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Sporządzono: 04.06.2025

Protokół nr VIII/2025 z sesji

VIII Sesja IX Kadencji Rady Miejskiej w Nowym Warpnie
data posiedzenia: 23-04-2025

miejsce posiedzenia: Klub Seniora ul. Kościuszki 3; 72-022 Nowe Warpno

Porządek obrad

Sprawy regulaminowe1.
otwarcie obradA.
stwierdzenie quorumB.
zatwierdzenie porządkuC.

Interpelacje i wnioski radnych2.
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Nowe Warpno3.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/039/2024 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z4.
dnia 11 grudnia 2024 roku, w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowe Warpno na rok 2025

przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Polickiego5.
przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Police w6.
sprawie wspólnej realizacji wykonywania zadania z zakresu lokalnego transportu zbiorowego na
obszarze Gminy Police przez Gminę Nowe Warpno, jako organizatora publicznego transportu
zbiorowego

przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Nowym Warpnie7.
przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad korzystania z płatnych parkingów niestrzeżonych8.
położonych na terenie Gminy Nowe Warpno poza drogami publicznymi

przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Projekt uchwały w sprawie uchwały nr VI/051/2025 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z dnia 159.
stycznia 2025 roku

przedstawienie projektu uchwałyA.
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stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2025 na terenie Gminy Nowe Warpno oraz10.
określenia sezonu kąpielowego

przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres 10 lat11.
przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/311/2024 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie12.
z dnia 15 lutego 2024 roku w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej
oraz Ochrony Ofiar Przemocy Domowej dla gminy Nowe Warpno na lata 2024-2030

przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji13.
przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji14.
przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Sprawozdanie z realizacji zadań Gminy Nowe Warpno z zakresu wspierania rodziny za rok 202415.
Roczne sprawozdanie z realizacji gminnego programu przeciwdziałania przemocy domowej oraz16.
ochrony ofiar przemocy domowej dla gminy Nowe Warpno na lata 2024-2030 Zespołu
Interdyscyplinarnego w Nowym Warpnie za 2024 rok
Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Nowy17.
Warpnie za 2024r
Komunikaty i informację18.
Sprawy organizacyjne19.
Zamknięcie obrad20.

Wykaz głosowań

Przyjęcie porządku obrad z wprowadzonymi zmianami (2025-04-23 17:08:17)1.
przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Marcin Olek; Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz
Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
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PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/039/2024 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z2.
dnia 11 grudnia 2024 roku, w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowe Warpno na rok 2025
(2025-04-23 17:20:58)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Marcin Olek; Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz
Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Polickiego (2025-04-233.
17:22:22)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Marcin Olek; Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz
Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Police w4.
sprawie wspólnej realizacji wykonywania zadania z zakresu lokalnego transportu zbiorowego na
obszarze Gminy Police przez Gminę Nowe Warpno, jako organizatora publicznego transportu
zbiorowego (2025-04-23 17:39:43)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Marcin Olek; Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz
Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Bulwar w Nowym Warpnie (2025-04-23 17:50:59)5.

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Marcin Olek; Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz
Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad korzystania z płatnych parkingów niestrzeżonych6.
położonych na terenie Gminy Nowe Warpno poza drogami publicznymi (2025-04-23 18:02:18)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
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Konrad Krasnodębski; Marcin Olek; Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz
Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Projekt uchwały w sprawie uchwały nr VI/051/2025 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z dnia 157.
stycznia 2025 roku (2025-04-23 18:23:48)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Marcin Olek; Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz
Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2025 na terenie Gminy Nowe Warpno oraz8.
określenia sezonu kąpielowego (2025-04-23 18:25:49)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Marcin Olek; Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz
Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres 10 lat9.
(2025-04-23 18:28:24)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 12 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Marcin Olek; Aleksandra Wis; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 3 - Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Mariusz Wnuk;
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/311/2024 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie10.
z dnia 15 lutego 2024 roku w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej
oraz Ochrony Ofiar Przemocy Domowej dla gminy Nowe Warpno na lata 2024-2030 (2025-04-23
18:30:55)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Marcin Olek; Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz
Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (2025-04-23 18:35:24)11.

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
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Konrad Krasnodębski; Marcin Olek; Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz
Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (2025-04-23 18:41:17)12.

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Marcin Olek; Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz
Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -

Przebieg sesji

W dniu 23.04.2025 roku odbyła się posiedzenie VIII Sesji IX Kadencji Rady Miejskiej w
Nowym Warpnie, które rozpoczęło się o godzinie 17:00 i trwała do godziny 19:37 Sesję
poprowadziła Przewodnicząca Rady Helena Kowalska, protokołowała Kamila Kryger.

Zgodnie z listą obecności z chwilą rozpoczęcia posiedzenia sesji, na skład 15 radnych, obecnych było
15 radnych.  W związku z tym rada posiada quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Z pracowników Urzędu Gminy w Nowym Warpnie obecni byli Burmistrz Nowego Warpna Jarosław
Burba, Sekretarz Gminy Rozalia Adamska, Skarbnik Gminy Nowe Warpno Jolanta Jędrzejczak  spośród
Kierowników  Gminnych  Jednostek  Organizacyjnych:  Dyrektor  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  w
Nowym Warpnie Robert Rogowski,   Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Nowym Warpnie
Robert Rogowski. Spośród Jednostek Pomocniczych Gminy obecny był, Sołtys Sołectwa Brzózki Pan
Krzysztof Kalisz,  Sołtys Sołectwa Warnołęka Mariusz Wysocki,  Przewodnicząca Osiedla Podgrodzie
Iwona Kopytowska, oraz goście Mł.asp. Łukasz Pospychała, Dariusz Mejer, Grzegorz Wojtkowiak, Agata
Sochacka, Piotr Maciejczyk.

Przebieg obrad:

00:00:01 - 00:03:30

Ad. 1 Otwarcie obrad

Przewodnicząca Rady Helena Kowalska: Otwieram ósmą sesję Rady Miejskiej w Nowym Warpnie. Na
wstępie witam serdecznie pana Burmistrza. Witam Państwa radnych, witam kierowników jednostek
pomocniczych, panią Skarbnik, Panią Sekretarz i kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej. Drodzy
Państwo, na sali mamy gdzie jest lista? Tu właśnie tu jest. Przepraszam. Na sali mamy 15 radnych.
Możemy prawomocnie podejmować decyzje. Usiądę. Zatwierdzenie porządku obrad. Czy mamy jakieś
uwagi do porządku obrad? Mariusz Wnuk: Tak ja mam. Ja mam uwagę. Proszę o dodanie podpunktu
14 w projekcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. Helena Kowalska: W sprawie rozpatrzenia
petycji. Dobrze, Drodzy Państwo. Punkt 14. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji i następne
punkty będą przesunięte. Tak. Numeracja kolejna 15, 16 do 20. Czy jeszcze mam jakieś uwagi do
projektu do porządku obrad? Nie widzę.  Wobec powyższego kto z Pań i  Panów radnych jest  za
przyjęciem porządku obrad ze zmianami, ze zmianą. Będzie głosowanie. Głosowanie. Dziękuję bardzo.
Przyjęto porządek obrad jednogłośnie.
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0003:30 - 01:22:00

Ad. 2  Interpelacje i wnioski radnych.

Helena Kowalska: Na tą chwilę. Żadne nie wpłynęły.

0003:30 - 01:22:00

Ad. 3  Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Nowe Warpno.

Helena Kowalska: Proszę Pan Burmistrz. Burmistrz: Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy
Nowe Warpno za okres od dnia 26 marca 25 do 22 kwietnia 2025. W tym okresie zostały wydane
zarządzenia. Zarządzenie w sprawie powołania Komisji oceny i udzielenia dokumentacji Medytacji nie
archiwalnej przeznaczonej na makulaturę lub zniszczenie znajdujących się w archiwum zakładowym
Urzędu Gminy w Nowym Warpnie.  Zarządzenie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Nowe Warpno na lata 25 28. Zarządzenie w sprawie ogłoszenia otwartego, konkurencyjnego
naboru na stanowisko do spraw kancelaryjnych w Urzędzie Gminy w Nowym Warknie. Zarządzenie w
sprawie przeznaczenia do oddania w dzierżawę nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy
Nowe Warpno oraz ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonych do dzierżawy na okres do lat
trzech w zakresie  inwestycji.  Jeżeli  chodzi  o  budowę plaży miejskiej,  tą  nową,  to  dokumentacja
projektowa została wykonana, przedłożona do gminy, do akceptacji i teraz trwają prace związane z
uzyskiwaniem wymaganych zezwoleń do inwestycji. Jeżeli chodzi o modernizację istniejącej plaży, to
została opracowana dokumentacja. Program funkcjonalno-użytkowy i  aktualnie, jest opracowywany
wniosek  o  finansowanie  i  do  końca  miesiąca  zostanie  złożony  do  Urzędu  Marszałkowskiego.  To  jest
finansowanie w ramach Szczecińskiego Obszaru Metropolitalnego. Tych środków tutaj przewidzianych
na inwestycje, jeżeli chodzi, jest prowadzona. Modernizacja budynków użyteczności publicznej, czyli
ratusz w Nowym Warpno i sala miejska, Ratusz. Myślę, że do końca czerwca powinien być temat
zamknięty. Sala miejska, być może nawet wcześniej, ta przy ulicy Polnej. Są prowadzone remonty
obiektów zespołu szkolno-przedszkolnego i zarówno przedszkole, jak i ten budynek byłego gimnazjum.
Na  ukończeniu  jest  inwestycja  związana  z  wymianą  opraw  oświetlenia.  W  ramach  programu
Oświetlamy Polskę wymiana na oprawy ledowe. Również do końca czerwca przewidujemy, że zostanie
zakończona inwestycja Brzózach,  budowa zestawu rowerowego i  rozbudowa sieci  wod-kan.  Trwa
opracowywanie   dokumentacji  projektowej  do  ścieżki  rowerowej  do  Podgrodzia.  Dzisiaj  też
rozmawiałem z Panią projektant i w maju te prace powinny być zakończone i w czerwcu będziemy też
składali  wniosek  do  Urzędu  Marszałkowskiego  o  finansowanie.  Jeżeli  chodzi  w  zakresie  działalności
urzędu wydano 10 decyzji dotyczących warunków zabudowy. Wystawiono 3 postanowienia opiniujące
wstępny podział nieruchomości. Wydano 19 zaświadczeń stwierdzających brak miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego. Prowadzonych jest 19 postępowań w sprawie wydania decyzji o
warunkach  zabudowy.  Zostało  wszczęte  postępowanie  na  wniosek  Dyrektora  Zespołu  Szkolno-
Przedszkolnego w sprawie ustanowienia prawa trwałego zarządu nieruchomości położonych w Nowym
Warpnie,  zabudowanej  budynkiem szkoły  podstawowej,  budynkiem gimnazjum.  Wraz  z  boiskiem
wydano jedną decyzję wygaszającą podział geodezyjny. Zawarto umowę dzierżawy. Wydano jedną
decyzję  odmawiającą  zmiany  decyzji  dotyczącej  podziału  nieruchomości.  Trwa  procedura
sporządzenia planu ogólnego gminy. Zostało wystawionych 10 decyzji w sprawach podatku na 2025
rok. Od osób fizycznych. Nie udzielono umorzeń z tytułu zaległości podatkowych. Prowadzonych jest
osiem postępowań wszczętych z urzędu w sprawie określenia wysokości podatku od nieruchomości
dla osób prawnych. Trwa przygotowanie do wszczęcia postępowania w sprawie ustalenia wysokości
opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości do jej podziału. Obecnie postępowanie
jest na etapie wyboru najkorzystniejszej oferty na wykonanie dwóch operatów szacunkowych. Przyjęto
12 wniosków o dowód osobisty, wydano 16 dowodów, wydano 19 aktów stanu cywilnego. Dziękuję.

Helena Kowalska: Dziękuję bardzo. Pytania w tym zakresie w komunikatach i wolnych wnioskach.
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 02:05:06-02:53:54

Ad. 4  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/039/2024 Rady Miejskiej w Nowym
Warpnie z dnia 11 grudnia 2024 roku, w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowe Warpno
na rok 2025

Głos zabrała  Przewodnicząca  Helena Kowalska: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr
V/039/2024 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z dnia 11 grudnia 2024 roku, w sprawie uchwalenia
budżetu Gminy Nowe Warpno na rok 2025, i proszę o przedstawienie uchwały panią skarbnik.

Głos zabrała Skarbnik Gminy Jolanta Jędrzejczak: Zwiększamy dochody i wydatki w dziale w rozdziale
75011,  czyli  to  zadania  zlecone  na  kwotę  31.03  groszy.  Jest  to  dotacja  od  Wojewody
Zachodniopomorskiego. Zwiększamy wydatki w rozdziale 75075. Jest to dotacja celowa dla Powiatu
Kolskiego  na  zadanie  realizowane  wspólnie  z  Powiatu  Chojnickim,  Urzędem  Marszałkowskim
Województwa Zachodniopomorskim, Gminą Miasto Szczecin, Gminą miasto Świnoujście, gminą Nowe
Warpno  pod  nazwą  Pieszo  Rowerowa  przeprawa  promowa  po  Zalewie  Szczecińskim  na  trasie
Szczecin-Nowe Warpno Świnoujście-Nowe Warpno, Nowe Warpno-Szczecin w wysokości tego podatku
100.000  zł.  Dziękuję.  Dziękuję  bardzo.  Proszę  o  odczytanie  stanowiska  komisji.  Głos  zabrała
Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  i  Rozwoju  Gospodarczego  Pani  Emilia  Kalisz  odczytała
stanowisko:  Komisja do spraw Budżetu i  Rozwoju Gospodarczego.  Stanowisko w sprawie zmiany
uchwały nr 5/39 2024 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z dnia 11 grudnia 2024 roku. W sprawie
uchwalenia budżetu Gminy Nowe Warpno na rok 2025, Komisja proponuje przyjąć uchwałę. Liczba
członków komisji  obecnych podczas głosowania 7 za 7 osób. Helena Kowalska:  Dziękuję bardzo.
Otwieram dyskusję. Czy pan Burmistrz parę słów może jeszcze do tego.

Głos zabrał Burmistrz Gminy Jarosław Burba: Tak jak Pani Skarbnik wskazała, główna zmiana dotyczy
tutaj wprowadzenia do budżetu pomocy dla Powiatu polickiego. Tak to się nazywa. Na uruchomienie
połączenia promowego. Połączenia promowe w zamyśle Szczecin, Nowe Warpno, Świnoujście. No i
oczywiście  droga  powrotna.  I  ta  pomoc  finansowa  będzie  realizowana  przez  te  podmioty,  które
również  zostały  wskazane.  Ale  tu  wspomnę  jeszcze  raz  miasto  Świnoujście  miasto  Szczecin.
Województwo zachodniopomorskie i powiat policki. W tym uczestniczy ta kwota. Aby powiat mógł
ogłosić  przetarg,  postępowanie  przetargowe  musi  być  zabezpieczone  Finansowanie  projektu.  Ta
kwota  jest  pewnym  założeniem.  Szacujemy,  że  finalnie  ta  kwota  będzie  mniejsza.  To  też  zależy  w
dużej mierze od tego, jakie będzie zainteresowanie, jaki będzie strumień turystów korzystających z tej
usługi turystycznej. Zainteresowanie jest bardzo duże. Na chwilę obecną ten projekt jest już dość
nagłośniony,  a  jeszcze  akcja  promocyjna  będzie  prowadzona.  Dużo  jest  pytań  i  od  naszych
mieszkańców, ale i w powiecie i w samym Szczecinie. Długofalowo patrząc, dla gminy taki produkt
turystyczny jest bardzo ważny, bo myślę, że on też buduje pewien potencjał dla chociażby możliwych
inwestycji powstanie jakiegoś pensjonatu, bo po prostu to zwiększa ofertę turystyczną na terenie
gminy i  łatwiej  jest  też planować kolejne inwestycje,  jeżeli  tutaj  ta  baza turystyczna czy oferta
turystyczna jest szersza. To się wpisuje i ta budowa nowej plaży miejskiej, i modernizacja istniejącej w
tą przestrzeń. A też jest ważne, że nasi mieszkańcy z tego, o czym się nie mówi, ale tak jest, że też
będą mieli chociażby korzyść taką, że już mamy zawierane umowy dzierżawy działek nieruchomości
pod  kątem  utworzenia  i  prowadzenia  własnej  działalności  gospodarczej,  czy  to  punktów
gastronomicznych, punktów handlowych. Czyli raz, że te działalności będą u nas otwarte, a dwa, że to
są miejsca pracy dla tych, co otwierają tą działalność, ale i dla osób, które zatrudniają. Więc to jest też
bardzo ważne, bo tym samym powstanie większej ilości miejsc pracy, a na to się składa szeroko, bo i
Dino i  inne punkty, które je oferują. To daje też szansę dla ludzi, żeby pracować tu na miejscu i nie
poszukiwać być może pracy gdzieś poza gminą, a też trwale związać się czy pozostać na terenie
naszej  gminy.  Także  tutaj.  Wracając  już  do  tej  pomocy  finansowej,  to  myślę,  że  to  jest  w  interesie
naszej gminy. I tutaj też podziękowania dla Starosty Polickiego. Shivan Fate za zaangażowanie i taką
koordynację tego projektu i montaż. Duży wpływ na montaż finansowy i pozyskanie takiej przychylnej
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atmosfery  i  poszerzenia  grona  partnerów  do  tego  produktu  turystycznego.  Dziękuję.  Helena
Kowalska:   Dziękuję  bardzo.  Czy mamy jakieś  pytania  do tej  uchwały jeszcze stricte?  Dziękuję.
Przejdziemy do głosowania. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem uchwały? Kto się wstrzymał?
Kto jest przeciw? Dziękuję bardzo. Przyjęto jednogłośnie.

02:53:54-02:56:19

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Polickiego.

Helena Kowalska: Przechodzimy do punktu piątego. Jest to podjęcie uchwały w sprawie udzielenia
pomocy finansowej dla Powiatu Polickiego. I.  Faktycznie Pan Burmistrz już przy poprzedniej  uchwale
jasno,  że  tak  powiem,  nam  określił.  Proszę  o  odczytanie  stanowiska  komisji.  Głos  zabrała
Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  i  Rozwoju  Gospodarczego  Pani  Emilia  Kalisz  odczytała
stanowisko: Komisja do Spraw Budżetu i Rozwoju Gospodarczego stanowisko w sprawie udzielenia
pomocy  finansowej  dla  Powiatu  Polickiego.  Komisja  proponuje  przyjąć  uchwałę.  Liczba  członków
Komisji  obecnych  podczas  głosowania  7  za  7  osób.

 02:56:19-02:59:52

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą
Police w sprawie wspólnej realizacji wykonywania zadania z zakresu lokalnego transportu
zbiorowego  na  obszarze  Gminy  Police  przez  Gminę  Nowe  Warpno  jako  organizatora
publicznego transportu zbiorowego

Głos zabrała Helena Kowalska: Punkt 6. Jest to Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie porozumienia z Gminą Police w sprawie wspólnej realizacji wykonywania zadania z zakresu
lokalnego  transportu  zbiorowego  na  obszarze  Gminy  Police  przez  Gminę  Nowe  Warpno  jako
organizatora publicznego transportu zbiorowego. I proszę o przedstawienie projektu uchwały przez
Pana  Burmistrza.  Jarosław  Burba:  Tak,  Szanowni  Państwo,  już  od  jakiegoś  czasu  prowadziliśmy
rozmowy z Panem Burmistrzem Polic na temat uruchomienia nowej linii do Tarnowa, skomunikowania
z Nowego Warpno poprzez Myślibórz, Wielki, Gdyni, Zalesie. Skomunikowania z linią 103 i aby móc
zawrzeć  porozumienie  w  tej  sprawie,  później  wnioskować  w  przypadku  naboru  z  funduszu
Prawicowego,  które to nabory ogłasza Wojewoda Zachodniopomorski  o środki  na zabezpieczenie
realizacji  tego zadania.  No to  potrzebne jest.  Wymagana jest  zgoda organu stanowiącego Rady
Miejskiej  na  zawarcie  takiego  porozumienia.  Wstępnie  szacujemy,  że  będzie  to  takich  5  kółek,
powiedzmy w ciągu dnia. Myślę, że to jest wcale niemało i też no, ten odcinek jest wiadomo, krótszy
niż aktualnie. Mamy na przykład linię do Polic, no bo to jest krótszy odcinek, ale daje to poza tym, że
skomunikujemy miejscowości. Wprawdzie nie mamy w nich dużo mieszkańców, ale dla tych osób,
które mieszkają chociażby w Myśliborzu Wielkim, być może nie zawsze mogą skorzystać ze swojego
środka transportu, ale jest i  ruch turystyczny. I tutaj skomunikowanie też jest istotne. Czy to na
kierunku do Nowego Warpna, czy też na kierunku do Tanowa, a tam jest już możliwość pojechania i na
Szczecin i do Polic, ale i dla naszych mieszkańców, którzy chcą dostać się do Szczecina to jest krótsze
połączenie i też jest to kolejna dodatkowa jakaś alternatywa. Co do tego jak będzie to ewoluowało
później, no to będziemy też sprawdzimy. Załóżmy po tej wstępnej fazie funkcjonowania, jaki jest
strumień pasażerów, a być może trzeba by było przeprowadzić konsultacje społeczne pod kątem
zainteresowania wyjazdami uczniów szkół średnich do Szczecina, którzy nie korzystają na przykład z
internatu w Szczecinie i  poprzez to, że tutaj jest mniej tych miejscowości, a czas szacowany jest około
czterdziestu czterech minut na przejazd z Nowego Warpna  mówię do Tanowa i później tam jest
jeszcze 15 minut, bo tak 103 jak sprawdzałem, tak jedzie mniej więcej z Tanowa, to w tym czasie jest
to na pewno krócej niż z Nowego Warpna do Polic i później przesiadając się jeszcze na komunikację
miejską. Jeżeli byłoby zainteresowanie rodziców młodzieży dojazdem, to oczywiście można pomyśleć
wtedy o kursie wczesno rannym, bo wtedy byłyby bilety miesięczne i  wtedy to by było realne.
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Oczywiście tu nie mówimy o organizacji dla jednej czy dwóch osób dojazdu, ale gdyby było ich nie
wiem,  w naszych  warunkach 7,  8  to  już  warto  się  nad tym pochylić.  Na  pewno to  też  mamy
mieszkańców, którzy korzystają z opieki medycznej w Szczecinie i tutaj czy ten rejon od tej strony
chociażby Unii Lubelskiej, czy tutaj szpital, to można. To też daje pewne możliwości. Także to jest taki
projekt, koszt dla gminy. Inaczej realizacja tego oczywiście jest uzależniona też od tego, czy będą
nabory. Na pewno będą nabory na przyszły rok, bo to są nabory z funduszu autobusowego. Co roku,
jeżeli  będzie  nabór  uzupełniający,  w  tym  roku  również  złożymy  wniosek.  Jeżeli  nie,  to  będzie
przygotowane porozumienie,  umowa do porozumienia,  bo to  jest  na zasadzie  powiat.  A  jeszcze
powiem, że gmina Police 50% wkładu własnego w ramach porozumienia również będzie pokrywała.
Więc to nie będą przy tym, co powiedziałem i przy kalkulacji kosztów funkcjonowania tego połączenia,
to udział gminy miesięcznie to jest w granicach 3, 4 tysięcy złotych, więc myślę, że warto przy takich
kosztach taką możliwość uruchomić. Dziękuję. Helena Kowalska: Dziękuję bardzo. Proszę o odczytanie
stanowiska komisji. Radny Mariusz Wnuk: Ale jeszcze pytanie mogę mieć?

Helena Kowalska: Odczytamy stanowiska i będziemy sobie dyskutować. Tak, proszę.

Głos  zabrała  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  i  Rozwoju  Gospodarczego  Pani  Emilia  Kalisz
odczytała stanowisko: Komisja do spraw Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. Stanowisko w sprawie
wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Police w sprawie wspólnej realizacji wykonywania
zadania z zakresu lokalnego transportu zbiorowego na obszarze Gminy Police przez Gminę Nowe
Warpno jako organizatora publicznego transportu zbiorowego. Komisja proponuje przyjąć uchwałę.
Liczba członków Komisji obecnych podczas głosowania 7 za 7 osób.

Helena Kowalska:  Dziękuję bardzo. Proszę. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Polityki społecznej Pan Bartłomiej Ignaciuk odczytał stanowisko:
Stanowisko Komisji Polityki Społecznej w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą
Police w sprawie wspólnej realizacji wykonywania zadania z zakresu lokalnego transportu zbiorowego
na obszarze  Gminy  Police  przez  Gminę Nowe Warpno jako  organizatora  publicznego transportu
zbiorowego. Komisja proponuje przyjąć projekt uchwały. Liczba członków Komisji obecnych podczas
głosowania 7 za 7. Dziękuję.

Helena Kowalska: Dziękuję bardzo. Jeszcze może miałabym tutaj taką prośbę, żeby pan burmistrz
może uszczegółowić, dlaczego na głębokie nie może ten nasz transport dojechać tylko do Tarnowa,
żeby też było wiadomo z czego to wynika.

Jarosław Burba: W zamyśle zamierzaliśmy zorganizować transport  na Głębokie, ale tutaj tak kwestie
formalne wyglądają w ten sposób,  że gmina może podpisać porozumienie z  sąsiednią gminą w
zakresie organizacji transportu na obszarze. Jeżeli to dotyczy obszaru gminy w Pilchowie. Końcówka
miejscowości, to już zaraz mamy gminę Szczecin, czyli już wykraczamy poza gminę Police i w sytuacji,
jeżeli jest więcej właśnie takich jednostek organizacyjnych, to organizacją mógłby być teoretycznie
starosta  powiatu,  aczkolwiek  tutaj  mamy też  inną gminę,  inny powiat,  bo  tu  już  mamy miasto
Szczecin. Jest też Uchwała Miasta Szczecin, która mówi o wykorzystaniu chociażby tutaj tej pętli na
Głębokim i tak naprawdę na chwilę obecną tam tylko mają możliwości korzystania z tej pętli. Ma
możliwość podmiot, który obsługuje transport publiczny, czyli  spółka. Wprost mówiąc szczecińska
prowadząca transport publiczny. A tu no też było takie pytanie zadane i wówczas Szczecin musiałby
teoretycznie  być  organizatorem  transportu  do  Nowego  Warpna.  No  ale  wiadomo,  nie  jestem
zainteresowany, bo to nasz interes w tym, żeby to połączenie zorganizować. Szczecin ma swoje
połączenia rozbudowane w swoich granicach administracyjnych, całkowicie na innych zasadach i stąd
jest to utrudnienie. Być może to z czasem jeszcze z prezydentem Krzyśkiem będę rozmawiał, bo
mamy  też  okazję  mniej  więcej  raz  w  kwartale  się  widzieć  i  rozmawiać  w  ramach  posiedzeń
Szczecińskiego Obszaru Metropolitalnego, więc będę pytał jeszcze o to Głębokie. Być może jakaś
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furtka by się do tego pojawiła. Jedną z furtek jest to, gdyby przewoźnik, załóżmy, który by świadczył
usługę w ramach porozumienia na obszarze naszych dwóch gmin chciał w ramach indywidualnej sieci
połączeń  zorganizować  połączenie,  na  przykład  Pilchowo  Głębokie.  Po  to,  żeby  wyłączyć  takie
połączenia.  Podmioty  prywatne  oczywiście  uzyskują  odpowiednie  zgody,  decyzje  i  to  normalnie
funkcjonuje, bo tak też się działo kiedyś. Ever-trans, bo tu przypomnę, od 2020 roku gmina po raz
pierwszy weszła w porozumienie z Ever-trans, a do 2020 roku spółka świadczyła tylko i wyłącznie jako
przedsiębiorca  prywatny,  bez  żadnego  porozumienia  z  gminą  jako  organizatora  publicznego
transportu zbiorowego. Także takie, możliwości są i nie wykluczam, że w przyszłości gdzieś też to
połączenie będzie w tym kierunku ewoluowało, ale w obecnym stanie prawnym. Chcielibyśmy też
zobaczyć jak będzie i z naszego punktu tutaj z Nowego Warpna. Zainteresowanie tym pewnie to nie
odzwierciedli jeden do jednego, bo być może większe zainteresowanie by było, gdyby nie trzeba było
się  przesiąść w Tanowie.  Aczkolwiek dla  tych,  którzy będą chcieli  dojechać no będzie  to  jakieś
utrudnienie. Ale tam też jest co pół godziny około 103 w kierunku na Głębokie, A my też siatkę
połączeń chcemy zorganizować w ten sposób, żeby 5, 7 minut przed odjazdem autobusu tego 103 na
Głębokie ten bus dojeżdżał do Tanowa.

Helena Kowalska: Dziękuję bardzo. Panie Burmistrzu, jeszcze Dyskusja. Mamy jakieś pytania?

Jolanta Falkowska-Sobolewska: Jaki jest planowany termin tej komunikacji? Czy to jest zależne od tego
projektu na komunikację?

Jarosław Burba:  To  powiem tak  zależy.  Porozumienie  z  gminą  Police  podpisać  też  dające  takie
możliwości alternatywne, bo też zastanawiamy się nad tym jakie. Czy jest potrzeba 5 połączeń na
przykład w styczniu czy w lutym, to jeszcze przed składanie wniosku na przyszły rok. To jest do
analizy i też myślę, że o tym z chęcią bym z państwem porozmawiał czy na komisjach, żebyśmy się
pochylili się nad tym tematem jakoś wspólnie wypracowali. Dlatego że ja nie podejrzewam, że w
styczniu będzie potrzeba aż pięciu wyjazdów do Szczecina. Pewnie, że można to zrobić, tylko to
wszystko też kosztuje. W zależności od tego, czy wojewoda corocznie było ogłoszone dwa nabory w
ramach funduszu autobusowego, jeden na przełomie roku i później, drugi uzupełniający w kwietniu.
Na  razie  jeszcze  w  kwietniu  nie  było  tego  naboru  i  będziemy  kontaktowali  się  z  urzędem
wojewódzkim, czy takowy w maju będzie mieć miejsce. Gdyby miał miejsce, z chęcią bym uruchomił
to połączenie. Od czerwca też, żeby raz, że to już jest okres letni, dwa, że to też i nasi mieszkańcy
mogą wtedy wyjechać w kierunku Szczecina w ramach takiego połączenia. Ale i chociażby ten ruch
turystyczny pod kątem nawet i połączenia promowego też byłby uzupełniająco do wykorzystania. To
połączenie autobusowe, dlatego, że nawet osoby, które przypłyną ze Szczecina do Nowego Warpna i
wysiądą w Warpnie o dziewiątej, mogłyby o 12:13 wrócić i pojechać sobie. Nie musiałyby do wieczora
czekać na prom powrotny.  Daje to jakieś możliwości.  Także myślę,  że co do siatki  połączeń na
przyszły rok, a ten przyszły rok to już wtedy całościowo wniosek będziemy składali na dwie linie, czyli
tą do Polic i  tą do Szczecina, do Tanowa, ewentualnie do Szczecina. No ale to jeszcze rozmowy
potrzebne  są.  No  właśnie  ta  kwestia  pokrycia  gminy  Szczecin  miasto  Szczecin,  jeżeli  chodzi  o
możliwość tam prowadzenia działalności przez przewoźnika. Także tak to wygląda.

Helena Kowalska: Dziękuję bardzo. Czy jeszcze jakieś pytania? Wybór przewoźnika rozumiem na
zasadzie wyboru ofert. Tak.

Jarosław Burba: Tak. To znaczy tutaj zgodnie z ustawą o publicznym transporcie zbiorowym. Tam jest
określony bodajże limit 600 000 kilometrów rocznie dla gminy, dla jednostki samorządowej i  nie
wymaga  stosowania  prawa  zamówień  publicznych.  I  on  być  może  on  może  być  z  wolnej  ręki.
Oczywiście tutaj jest kwestia podmiotu, który posiada środki transportu i  ma możliwości świadczenia
takiej  usługi.  Ja  rozmawiałem  też  i  z  podmiotem,  z  firmą  turystyczną  ze  Szczecina,  która  też
uczestniczyła. Niejako musiałem skalkulować to wszystko, więc zapytałem o taki Przedmiar kosztów.
Ile  by to  mogło  kosztować? Aby też  móc z  Gminą Police  rozmawiać o  porozumieniu,  to  trzeba
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rozmawiać też o pieniądzach. I ten podmiot mi to przedstawił. Padają też pytania, bo jak mówiłem o
tej linii to wprost, czy będzie jeździł dotychczasowy przewoźnik, który jest u nas? Ja w chwili obecnej
oczekuje poprawy i myślę, że nie tylko ja taboru autobusowego na tej naszej linii. Ja nie widzę w chwili
obecnej, aby ten przewoźnik posiadał zasoby umożliwiające mu funkcjonowanie na linii dodatkowej, a
tutaj  nie jesteśmy związani  żadną umową z przewoźnikiem. I  ja  myślę,  że też dla alternatywne
rozwiązania czasem są na korzyść i  dlatego myślę o przewoźniku zewnętrznym spoza.

Helena Kowalska: Dziękuję. Dziękuję bardzo. No to przechodzimy do głosowania. Dziękuję. Kto z pań i
panów radnych jest za przyjęciem uchwały? Kto się wstrzymał? Kto jest przeciw? Dziękuję bardzo.
Przyjęto uchwałę jednogłośnie.

 02:59:52- 03:03:17

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie  nadania nazwy bulwaru

Helena Kowalska: Punkt siódmy To mamy. Pozwolicie państwo drobną, wzmiankę w projekcie uchwały
było. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Nowym Warpnie. I pozwólcie Państwo, że tą
drobną korektę już odczytuję i to będzie podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy bulwaru. I to jest
tylko taka drobna zmiana w tej sprawie. I co? I może zaczniemy od przedstawienie projektu uchwały.
Czego dotyczy.

Jarosław Burba: Tak, Szanowni Państwo, projekt tej uchwały dotyczy zmiany nazwy. Aktualnie działka,
która tu jest wskazana 10 20 łamane przez 6 w Nowym Warpnie posiada nazwę Błękitny Bulwar. A tu
projekt uchwały zakłada nadanie nazwy Bulwar imienia Władysława Kiragii. Szanowni Państwo. Osoba
nieżyjącego już byłego burmistrza Nowego Warpna pana Władysława Kiragi. Jest tutaj w społeczności
lokalnej  bardzo  dobrze  znana.  I  chciałbym też  podkreślić,  że  na  terenie  gminy  nie  ma innego
samorządowca,  który by pracował  przez tak długi  okres czasu na rzecz społeczności  lokalnej,  a
mianowicie praktycznie od zmian, które zostały wprowadzone ustawą o samorządzie gminnym. 8
marca ustawa z 8 marca 90 roku. Od tamtego czasu zawsze był związany z samorządem. Do końca
kadencji  w  2018  18  roku,  czyli  przez  28  lat.  W  tym  czasie  pełnił  różne  funkcje  od  radnego,
przewodniczącego Rady Miejskiej, członka zarządu, by kiedyś organ wykonawczy był zarząd w gminie,
członka zarządu, wiceburmistrza i kadencjach 2006, 3 kadencję do 2018 burmistrza Nowego Warpna.
Te działania i te lata 90 te dwutysięczne to osoby, które były związane bliżej z gminą i widziały to
zaplecze, jak funkcjonował urząd i gmina, to zapewne zdają sobie z tego sprawę, że to był bardzo
trudny czas dla gminy, bo praktycznie, no nie oszukujmy się, budżet był jaki był, a praktycznie go nie
było i tu trzeba było regulować należności bieżące. A o jakich inwestycjach trudno było mówić? Trzeba
też oddać zasługi w pozyskaniu czy w odzyskaniu dla gminy i  w pracy nad tym. I  to wymagało
naprawdę szybkiego podejmowania decyzji, bo okres przedawnienia biegł nieubłaganie i w odzyskaniu
tej należności z tytułu podatku od dna morskiego bodajże to 2000 końcówka dekady, czyli 2009
gdzieś tam 10 rok. I dzięki tym działaniom. Do gminy popłynął całkiem niemały, a wręcz na czas tego
budżetu  bardzo  duży  strumień  pieniędzy.  Oczywiście  część  tych  środków  gmina  oddała  w
,,janosikowym”. Jeszcze za dwa lata 2014, 15 udało się nam te środki odzyskać, ale był to okres, kiedy
w gminie bardzo dużo inwestycji  zostało wykonanych i praktycznie wizerunek gminy od tamtego
czasu bardzo się zmienił. Decyzje były. Ja tutaj nie chciałbym wchodzić w polemikę, bo tak każdy z
nas i każdy mieszkaniec ma swoją ocenę tego co się robiło kiedyś. To się robi, dzisiaj będzie miał
ocenę tego, co się będzie robiło w przyszłości. Ale ja zawsze podchodzę do  historycznych rzeczy też
trochę tak, że trzeba patrzeć kiedy i jak się podejmuje decyzje i za nie się bierze odpowiedzialność i
każdy może powiedzieć jeden zrobi lepiej, drugi gorzej. Ale trzeba oddać też to, że każda decyzja ma
swoje konsekwencje. W wyniku tych decyzji naprawdę ten wizerunek miasta, gminy, bo to nie tylko
nie  powstały  i  obiekty,  infrastruktura  i  to,  co  dzisiaj  też  świadczy  o  nas,  o  tym  charakterze
turystycznym, daje nam pewne możliwości i do dalszego rozwoju. I tak naprawdę też w jakimś sensie
determinuje  nasze  obecne działania.  No  bo  wiadomo,  na  turystyce  stoi.  I  jeżeli  chodzi  o  jakąś
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przyszłość, no to tutaj nie oszukujmy się, nie powstanie Amazon czy wielkie zakłady pracy, ale ta
branża turystyczna ma jeszcze i  wszystko,  co z nią wokół  jest  związane,  ma duży potencjał  do
rozwoju, także te wszystkie działania i inicjatywy. A naprawdę mam tego świadomość. Pracując dzisiaj
w Urzędzie Gminy, że kilka inwestycji w jednym czasie i prowadzenie ich to nie są też i proste rzeczy i
też się opiera to na zasobach ludzkich. My pracowników, urzędników tu się nie zmieniło. Jest nas
kilkanaście  osób  i  w  chwili  obecnej.  A  jednak  to  wszystko  trzeba  było  przerobić.  Trwały  ślad
pozostawiony na terenie gminy pozostał i niekwestionowanie. No bo 28 lat pracy w samorządzie samo
w sobie wiązało się z szeregiem działań, wyrzeczeń, często podejmowania. Się działań, które trzeba
było  tak  naprawdę  i  samemu  częściowo  zorganizować  czy  nawet  sfinansować.  Bo  też  trzeba
powiedzieć, że. Dlatego też jest propozycja, aby ta uchwała weszła w życie z dniem 16 sierpnia 2025
roku, bo w tym dniu planujemy Święto Leszcza i między innymi Władysław Gierek był inicjatorem wraz
z grupką mieszkańców, wcale nieliczną i przez długi okres właśnie ta grupa organizowała, prowadziła,
częściowo finansowała festyn, który się wpisał w naszą tradycję i jest już dzisiaj, będzie bodajże po raz
dwudziesty drugi i chcielibyśmy, aby w tym dniu właśnie też. Symbolicznie niejako, bo w tym dniu też
był  inicjatorem tego święta  zainaugurować tą  nazwę Bulwar  imienia  Władysława Kiragi.  I  też  z
zaproszonymi  gośćmi,  samorządowcami,  którzy  również  i  w  tamtych  latach  wspólnie  tutaj  z
Władysławem działali. Dziękuję.

Helena Kowalska: Dziękuję bardzo. Ktoś jeszcze tutaj? Pozwolicie, że odczytam treść uchwały, jaka
została  wprowadzona z  tymi  poprawkami.  Tutaj  mówiłam,  że uchwała  Rady Miejskiej  z  dnia  23
kwietnia  2022 roku w sprawie nadania  nazwy bulwaru.  Rada Miejska w uchwala,  co  następuje.
Paragraf 1. Działce ewidencyjnej gruntu nr 20 łamane na sześć, położonej w obrębie. Nowe Warpno. 1
gmina Nowe Warpno. Nadaje się nazwę Bulwar imienia Władysława Kira. Paragraf 2. Usytuowanie
bulwaru  określa  załącznik  graficzny  do  uchwały.  Paragraf  3.  Wykonanie  uchwały  powierza  się
Burmistrzowi.  Paragraf  4.  Traci  moc  uchwała.  Numer.  To  policzek.  Przepraszam.  41.  43  405.
Przepraszam. 457 2014 Rady Miejskiej w Lęborku z dnia 25 czerwca 2014 roku w sprawie nadania
nazwy  ulicy  w  Nowym  Roku,  Paragraf  5.  Uchwała  podlega  publikacji  w  Dzienniku  Urzędowym
Województwa Zachodniopomorskiego i  wchodzi  w życie  z  dniem 16 sierpnia  2025 roku.  Wobec
powyższego, żeby tutaj się nie zmieniło jako takie zasada, to proszę o czytanie tutaj stanowiska
komisji do tej.

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Emilia Klisz odczytała
stanowisko: w sprawie nadania nazwy bulwaru Komisja Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
proponuje przyjąć projekt uchwały. Liczba członków Komisji obecnych podczas głosowania 7 za 7.
Dziękuję.

Helena Kowalska: Dziękuję

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Polityki społecznej Pan Bartłomiej Ignaciuk odczytał stanowisko:
Komisja Polityki Społecznej. Stanowisko w sprawie nadania nazwy bulwaru. Komisja proponuje przyjąć
projekt uchwały. Liczba członków Komisji obecnych podczas głosowania 7 za 7. Dziękuję.

Helena Kowalska: Dziękuję pięknie. Otwieram dyskusję. Dziękuję. Przechodzimy do głosowania. Kto z
pań i  panów radnych jest za przyjęciem uchwały? Kto się wstrzymał? Kto jest przeciw? Dziękuję
bardzo. Przyjęto uchwałę jednogłośnie.

03:03:17-03:05:20

Ad.  8  Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  zasad korzystania  z  płatnych parkingów
niestrzeżonych położonych na terenie Gminy Nowe Warpno poza drogami publicznymi

Helena Kowalska: Punkt 8. Jest to podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad korzystania z płatnych
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parkingów niestrzeżonych położonych na terenie Gminy Nowe Warpno poza drogami publicznymi. I
proszę o przedstawienie projektu uchwały.

Jarosław Burba: Szanowni Państwo, jest to uchwała, o której no już dość długo na terenie naszej gminy
rozmawialiśmy i o tamtym roku. Nie wiem czy jeszcze nie w poprzednim, ale no mamy ją tu i teraz na
stole, więc kilka słów na temat tej propozycji. Ta uchwała obejmuje. Obejmuje swym zasięgiem trzy
działki przeznaczone do parkowania pojazdów. Jedna działka to jest przy barach, powiedzmy przy ulicy
Kościuszki.  Tutaj  przy  istniejących  barach  w  rejonie  obecnej  plaży.  Druga  to  jest  działka  przy
promenadzie wzdłuż promenady,  no powiedzmy rejon OSP Nowe Warpno.  Mieszkańcy doskonale
wiedzą. I trzecia działka to jest parking na ulicy Dworcowej. Po ustaleniach w czasie komisji ustalono,
że mieszkańcy gminy nie będą ponosili  opłat  za swoje pojazdy na parkingach,  powiedzmy przy
promenadzie i  przy ulicy Dworcowej.  Ta uchwała i  regulamin wydaje dyspozycje burmistrzowi w
zakresie  ustalenia  wzoru  identyfikatora  mieszkańca  i  identyfikatory.  Będziemy  dla  mieszkańców
gminy, jeżeli będą chcieli parkować, bo może tak jest, że nie przyjeżdżają w ogóle tutaj na ulicę
Dworcową  czy  tutaj  na  parking  to  nie  potrzebują,  ale  jeżeli  będą  chcieli  taki  identyfikator  posiadać
uprawniający do darmowego parkowania, oczywiście będziemy wydawali  i  mieszkańcy na terenie
naszej gminy nie będą ponosili na tych dwóch parkingach opłat za czas parkowania. Inaczej to jest od
godziny 9:00 do 18:00, od połowy czerwca do połowy września. Oczywiście będą możliwe pewne
wyłączenia  czy  modyfikacje  funkcjonowania  i  to  też  jest  w  regulaminie  zawarte,  chociażby  z  tytułu
budowy plaży miejskiej przy tutaj na wysokości wioski żeglarskiej, gdzie ruch transportowy zapewne
będzie się inaczej nie ma możliwości odbywał tutaj przez ten parking i w części pewnie ta działka
zostanie wyłączona z możliwości. Ograniczone zostanie tam parkowanie, ale to jest okres przejściowy
i będzie na pewno oznaczone i to będzie pilnowane. Także to. To tytułem wstępu tyle. Jeżeli będą
pytania, to oczywiście…..

Helena Kowalska: Proszę o odczytanie stanowiska komisji.

Głos  zabrała  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  i  Rozwoju  Gospodarczego  Pani  Emilia  Kalisz
odczytała stanowisko: Stanowisko Komisji Polityki Społecznej w sprawie ustalenia zasad korzystania z
płatnych  parkingów  niestrzeżonych  położonych  na  terenie  Gminy  Nowe  Warpno  poza  drogami
publicznymi. Komisja proponuje przyjąć projekt uchwały. Liczba członków Komisji obecnych podczas
głosowania 7 za 7. Dziękuję.

Helena Kowalska: Dziękuję

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Polityki społecznej Pan Bartłomiej Ignaciuk odczytał stanowisko:
Komisja Polityki Społecznej. Stanowisko w sprawie ustalenia zasad korzystania z płatnych parkingów
niestrzeżonych  położonych  na  terenie  Gminy  Nowe Warpno  poza  drogami  publicznymi.  Komisja
proponuje przyjąć projekt uchwały. Liczba członków Komisji obecnych podczas głosowania 7 za 7.
Dziękuję.

Helena Kowalska: Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję.

Radny Paweł Wojcieszczyk: Przepraszam. Czy na tym odcinku z ulicy Wiejskiej do tego parking-u
powstaną jakieś barierki zdejmowane.

Jarosław Burba: Przez, powiedzmy zakład komunalny? Tak. Czy to jest dobra uwaga? Te, te odcinki
zarówno tutaj też wyjazd w kierunku ulicy Jeziornej, bo tam też jest możliwość wyjechania. W chwili
obecnej,  jeżeli  chodzi o ulicę, jezioro prawdopodobnie jest z Panem dyrektorem. Rozmawialiśmy.
Ustalimy gazony z kwiatami i całkowicie zamkniemy. Nie ma potrzeby wjeżdżania tamtędy na ulicę
Jeziorną. W ogóle tam nie ma potrzeby tu wyjechać. Jeżeli chodzi o ten kierunek, to będą. Będzie
trzeba zamontować, myślę te może leżące te blokady tak, żeby. Sobie jak będą chcieli przejechać,



14

żeby nie można było przejechać też. Bo tam będzie jeszcze problem z dojazdem do tego baru, tak?
Który tam będzie stał.  Ja  mówię,  ja  mówię o tej  ulicy.  To jest  ulica dojazdowa przez parking z
zaopatrzeniem Bo tam on dojeżdżał sobie przez tą uliczkę i dlatego właśnie nie ma tam parkingu.
Zakładu Komunalnego. To już jest 20 metrów, szkoda tej nawierzchni, bo zaraz pewnie rozjeżdżona.
Przystosowana do takiego ruchu. Ale tutaj tak musi być jak najbardziej zamknięta.

Helena Kowalska: Czy jakieś pytania jeszcze do tej uchwały? Regulamin zostanie umieszczony, znaczy
projekt jest uchwała w Biuletynie Informacji Publicznej. W regulaminie zawarte są opłaty parkingowe,
jakie tutaj ustaliliśmy. Też proszę o zapoznanie się.

Radny Marcin Olek: Ewentualnie kiedy mieszkańcy mogą się o tą kartę starać, od jakiegoś czasu z
początkiem czerwca?

Jarosław Burba: Tak, jeżeli  tutaj ta uchwała wchodzi w życie w terminie 14 dni od ogłoszenia w
dzienniku urzędowym. Ja myślę, że ona będzie w połowie maja. Pani Sekretarz w sumie 2 tygodnie
gdzieś 3 trwa publikacja uchwały. To ja myślę, że ona będzie tutaj w maju. Wcześniej przygotuje
zarządzenie, że w momencie jak ona wejdzie tylko w życie to damy zarządzenie też odnośnie wzoru
identyfikatora i wtedy też damy na portalu społecznościowym na stronie gminy informację, że można,
można zgłaszać się. No i tutaj też do państwa będzie prośba, że jeżeli będziecie mieli kontakt z
mieszkańcami czy w sołectwach poprzez sołtysów też damy informację dla mieszkańców, że mogą po
prostu  o  ten  identyfikator  Tutaj  mieszkańcy  w  centrum  Nowego  Warpna  tak  naprawdę  to  nie
potrzebują. No bo ja na przykład raczej nie pojadę samochodem na parking, żeby postawić i tutaj ci co
mieszkają. Ale już jak ktoś mieszka przy krzyżówce to przyjedzie samochodem czy z Podgrodzia czy
ze  Szczecińskiej  to  już  pewnie  będą  potrzebowali  takich  identyfikatorów.  Także  zaraz  po  wejściu  w
życie będzie można już, a myślę, że nawet szybciej tą informację zamieścimy. Tylko trudno wydawać
identyfikator jak jeszcze uchwała nie weszła w życie

Radny Paweł  Wojcieszczyk:  Nie można by było  tam zrobić  jakieś  tabliczki,  że  Parking tylko dla
pracowników tego zakładu komunalnego i  powiedzmy dostaw towarów,  bo tam też  będą ludzie
korzystać  z  tego  parkingu.  Będą  korzystać  pewnie,  bo  to  tym bardziej,  że  jest,  no  trudno  ich
wykluczyć tak dobrze bo wystarczy, żeby była informacja, że tylko dla pracowników.

Jarosław Burba: Dla interesantów, no można spróbować, bo mamy na ulicy Dworcowej parking, na
którym powinni ludzie stawać. I sobie radzić Bo interesant może dojechać do ZGK i sobie postawić i
pójść załatwić sprawę. Zobaczymy jak to możemy spróbować. Zobaczymy czy będą jak będą ludzie
tego przestrzegali w praktyce. Bo wiadomo mentalność człowieka najchętniej to by samochodem do
baru wjechał, a przyjeżdża do Nowego Warpno na spacer. Chociaż z drugiej strony jak sam jadę na
Wały Chrobrego to się pcham na Wały Chrobrego, bo chce być na Wałach Chrobrego, a idę na spacer.
I to taka mentalność trochę człowieka, ale tutaj do rozważenia. Wbrew pozorom na tym placu nie ma
tak dużo miejsca jak zawrócić się jeszcze, a przyjedzie samochód po odpady, a przyjedzie coś i jest.
Jak będzie ten parking wyremontowany to będzie atrakcyjne. Będą płatne, to tym bardziej. No ale to
będzie widać, to wtedy się faktycznie zrobi to tą informacją. Można spróbować.

Jolanta Falkowska-Sobolewska: Jeszcze mam pytanie czy identyfikator będzie wydany dla mieszkańca
na jeden tylko samochód?

Jarosław Burba: Nie. Jeżeli posiada dwa samochody czy trzy, no to dostanie na dwa czy trzy, bo trudno
powiedzieć.  Chcemy identyfikator  wpisać.  Oczywiście numer rejestracyjny,  bo imienia nazwiska tam
nie  będzie,  ale  będzie  numer  i  będzie  u  nas  zweryfikowane,  że  jest  właścicielem,  bo  trudno
powiedzieć, którym pojedzie. To nie ograniczajmy. Aż tak dużo tych mieszkańców tam nie jeździ. Bo ja
powiem  tak  naprawdę  to  sami  widzicie,  jeżeli  ktoś  korzysta,  że  tak  naprawdę  większość  jest
przyjezdnych, a nie miejscowych, miejscowi wpadną wieczorkiem, czasem do wody, wpadnie, wykąpie
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się, wyjdzie i tyle. No chociaż z dziećmi czasem oczywiście powychodziły.

Helena Kowalska:  Jakieś pytania mamy? Tutaj zauważyliście? Taka drobna, że tak powiem, tylko
korekta była w załącznikach na w uchwale w numeracji, więc myślę, że chyba nie podlega zmianie.
Taka techniczna, porządkowa poprawka. Zamykam dyskusję. Przechodzimy do głosowania. Kto z pań i
panów radnych jest za podjęciem uchwały? Kto się wstrzymał? Kto jest przeciw? Dziękuję bardzo.
Przyjęto uchwałę jednogłośnie. Czy chcesz jakąś przerwę?

………………

Przewodnicząca Helena Kowalska: Wznawiam obrady sesji Rady Miejskiej w Nowym Warpnie.

 03:05:20-03:31:50

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie uchwały nr VI/051/2025 Rady Miejskiej  w Nowym
Warpnie z dnia 15 stycznia 2025 roku

Helena Kowalska:  No i przechodzimy do punktu dziewiątego porządku obrad. Jest to projekt uchwały
nr VI/051/2025 Rady Miejskiej  w Nowym Warpnie z  dnia 15 stycznia 2025 roku  i  proszę Pana
Burmistrza o przedstawienie projektu.

Jarosław  Burba:  Szanowni  Państwo,  w  uchwale  ze  stycznia  2020  5  było  w  paragrafie  pierwszym
określone  określona  dopłata  do  metra  sześciennego  wody  z  uwzględnieniem limitu  25  metrów
sześciennych. Czyli jeżeli ktoś przekracza 25 metrów sześciennych miesięcznie, to nie powinienem
otrzymywać takiej dopłaty. W praktyce wyszło nam w kilku zaledwie nieruchomościach na terenie
gminy taka sytuacja,  że nieruchomość, załóżmy dom i  w domu są prowadzone więcej niż jedno
gospodarstwo domowe. Są budynki, w których przebywają rodziny wielopokoleniowe, np. Prowadzą
odrębne gospodarstwa domowe, no i też ten limit byłby przekroczony 25 m, a jest jedna studzienka
wodomierzowa. Wiadomo instalacja w budynku prywatnym. Ona nie jest rozdzielona na poszczególne
piętra, tylko jest jedna instalacja i to jak sobie mieszkańcy się rozliczają. To jest wewnętrzna sprawa,
ale chodzi o to, że jest jedna studnia wodomierzowa i mamy dosłownie kilka na terenie gminy takich
nieruchomości, a te gospodarstwa domowe nie różnią się niczym od pozostałych. Każda taka sytuacja
jest weryfikowana. Gospodarstwa te też posiadają złożone deklaracje na zagospodarowanie odpadów
komunalnych, więc tutaj dla nas sprawa jest jasna i dlatego ta zmiana z wnioskiem, aby ten limit po
prostu na końcu paragrafu pierwszego, który był wskazany, 25 metrów sześciennych, usunąć z tej
uchwały.

Helena Kowalska: Dziękuję bardzo. Proszę o odczytanie stanowiska komisji.

Głos  zabrała  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  i  Rozwoju  Gospodarczego  Pani  Emilia  Kalisz
odczytała stanowisko: Komisja do spraw Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. Stanowisko w sprawie
uchwały nr VI/051/2025 Rady Miejskiej  w Nowym Wapnie z dnia 15 stycznia 2021 roku Komisja
proponuje przyjąć uchwałę. Liczbę. Liczba członków Komisji obecnych podczas głosowania 7 za 7
osób.

Helena Kowalska: Dziękuję

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Polityki społecznej Pan Bartłomiej Ignaciuk odczytał stanowisko:
Komisja Polityki Społecznej. Stanowisko sprawie uchwały nr VI/051/2025 Rady Miejskiej w Nowym
Warpnie z dnia 15 stycznia 2025 roku. Komisja proponuje przyjąć projekt uchwały. Liczba członków
Komisji obecnych podczas głosowania 7 za 7. Dziękuję.

Helena Kowalska: Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. Zamykam. Przechodzimy do głosowania. Kto z
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pań i panów radnych jest za przyjęciem uchwały? Kto się wstrzymał? Kto jest przeciw? Dziękuję
bardzo. Przyjęto uchwałę jednogłośnie.

 03:03:17-03:31:50

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2025 na terenie Gminy Nowe
Warpno oraz określenia sezonu kąpielowego

Helena Kowalska: Projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2025 na terenie Gminy Nowe
Warpno oraz określenia sezonu kąpielowego i proszę o przedstawienie projektu uchwały.

Jarosław Burba: Tak. Jest to uchwała techniczna wymagana każdorazowo co roku. Jest podejmowana
do końca kwietnia. O ustaleniu kąpieliska i aby w sezonie letnim lipiec sierpień mogło kąpielisko
funkcjonować, no to niezbędne jest podjęcie tej uchwały. I tu już prowadzone były rozmowy, także
będziemy mieli zabezpieczonych ratowników. A ta uchwała jest po prostu wymogiem technicznym.

Helena Kowalska: Tak jak co roku. Dziękuję bardzo. Proszę o odczytanie stanowiska komisji.

Głos  zabrała  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  i  Rozwoju  Gospodarczego  Pani  Emilia  Kalisz
odczytała stanowisko: Komisja do spraw Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. Stanowisko w sprawie
wykazu kąpielisk na rok 2025 na terenie Gminy Nowe Warpno oraz określenia sezonu kąpielowego
Komisja proponuje przyjąć uchwałę. Liczbę. Liczba członków Komisji obecnych podczas głosowania 7
za 7 osób.

Helena Kowalska: Dziękuję

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Polityki społecznej Pan Bartłomiej Ignaciuk odczytał stanowisko:
Komisja Polityki Społecznej. Stanowisko w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2025 na terenie Gminy
Nowe Warpno oraz określenia sezonu kąpielowego. Komisja proponuje przyjąć projekt uchwały. Liczba
członków Komisji obecnych podczas głosowania 7 za 7. Dziękuję.

Helena Kowalska: Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję.

Jarosław Burba: Dodam tylko jeszcze, że oczywiście mamy wymagane opinie Wód Polskich, Urzędu
Morskiego, Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska. Wszystkie opinie do tej  uchwały są
pozytywne.

Helena  Kowalska:  Sezon  kąpielowy  od  1  lipca  do  trzydziestego  pierwszego  sierpnia.  Pytania.
Zamykam dyskusję. Przechodzimy do głosowania. Kto z pań i  panów radnych jest za przyjęciem
uchwały? Kto się wstrzymał? Kto jest przeciw? Dziękuję bardzo. Przyjęto uchwałę jednogłośnie.

 03:03:17-03:11:14

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na
okres 10 lat i proszę o przedstawienie projektu uchwały.

Helena  Kowalska:  Punkt  11.  Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy
dzierżawy na okres 10 lat i proszę o przedstawienie projektu uchwały.

Jarosław Burba: Tutaj mieszkaniec Nowego Miasta zwrócił się z wnioskiem o wydzierżawienie działki
gminnej na cele rolnicze. Jest to działka w rejonie drogi do Podgrodzia. W chwili obecnej jest to działka
rolna. W chwili obecnej gmina nie ma planów co do zagospodarowania tej działki na jakiś cel i stąd też
projekt tej uchwały. Jeżeli mieszkaniec chce prowadzić działalność rolniczą, bo tylko na taki cel może
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ona zostać wykorzystana. To jest propozycja, aby taką zgodę wyrazić. Zaznaczę, że oczywiście, tak
jak w każdej umowie dzierżawy, jest tutaj okres trzymiesięcznego wypowiedzenia. Gdyby gmina miała
jakieś plany co do tej działki, byłaby ona potrzebna, aby wróciła do dyspozycji naszej, bo w każdej
chwili takie takie wypowiedzenie można dać i po trzech miesiącach jest w naszej pełnej dyspozycji z
powrotem. Dziękuję.

Helena Kowalska: Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Przechodzimy do głosowania. A
stanowisko komisji.

Głos  zabrała  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  i  Rozwoju  Gospodarczego  Pani  Emilia  Kalisz
odczytała stanowisko: Komisja do spraw Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. Stanowisko w sprawie
wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres 10 lat Komisja proponuje przyjąć uchwałę.
Liczbę. Liczba członków Komisji obecnych podczas głosowania 7 za 7 osób.

Helena Kowalska: Dziękuję bardzo. Czy jeszcze jakieś pytania? To przechodzimy do głosowania. Kto z
Pań i panów radnych jest za przyjęciem uchwały? Kto się wstrzymał? Kto jest przeciw? Już. Za 12 osób
wstrzymały się 3 osoby. Przyjęto uchwałę. Dziękuję bardzo.

 03:11:14-03:13:12

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr XXXV/311/2024 Rady Miejskiej w
Nowym  Warpnie  z  dnia  15  lutego  2024  roku  w  sprawie  Gminnego  Programu
Przeciwdziałania  Przemocy  Domowej  oraz  Ochrony  Ofiar  Przemocy  Domowej  dla  gminy
Nowe  Warpno  na  lata  2024-2030   

Helena Kowalska:  Punkt 12 zmiany uchwały Nr XXXV/311/2024 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z
dnia 15 lutego 2024 roku w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz
Ochrony  Ofiar  Przemocy  Domowej  dla  gminy  Nowe  Warpno  na  lata  2024-2030.  I  proszę  o
przedstawienie  projektu  uchwały.  Proszę  Pani  Sekretarz.

Rozalia  Adamska:  W  Gminnym  Programie  Przeciwdziałania  Przemocy  Domowej  oraz  Ochrony  ofiar
Przemocy  Domowej  dla  Gminy  Nowe  Warpno  na  lata  2024-  2030,   wprowadzona  w  rozdziale
pierwszym jest zmiana dotycząca określenia odsetku populacji rodzin zagrożonych przemocą domową
na terenie Gminy Nowe Warpno w 2023 roku wyniósł odsetek 16%. Natomiast w 2024 roku odsetek
ten  stanowił  1,7.  57  proc.  populacji.  Na  tym polega  zmiana  w  przyjętym gminnym programie
przeciwdziałania przemocy. Dziękuję.

Helena Kowalska:  Dziękuję bardzo. Proszę o odczytanie stanowiska komisji

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Polityki społecznej Pan Bartłomiej Ignaciuk odczytał stanowisko:
Komisja Polityki Społecznej. Stanowisko w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/311/2024 Rady Miejskiej
w Nowym Warpnie z dnia 15 lutego 2024 roku w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania
Przemocy  Domowej  oraz  Ochrony  Ofiar  Przemocy  Domowej  dla  gminy  Nowe  Warpno  na  lata
2024-2030 Komisja proponuje przyjąć projekt uchwały. Liczba członków Komisji obecnych podczas
głosowania 7 za 7. Dziękuję.

Helena  Kowalska:  Dziękuję  bardzo.  Otwieram  dyskusję.  Pytania,  zamykam.  Przechodzimy  do
głosowania. Kto z pań i  panów radnych jest za podjęciem uchwały? Kto się wstrzymał? Kto jest
przeciw? Dziękuję. Przyjęto jednogłośnie

 03:13:12-03:16:37

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie petycji
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Helena Kowalska: Kolejny. Punkt 13. Jest to uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji. Petycja wpłynęła.
26 marca i proszę Komisję Skarg, Wniosków i Petycji o odczytanie swojego stanowiska.

Mariusz Wnuk: W dniu 26 marca 2021 roku wpłynęła do Rady Miejskiej petycja skierowana przez
Ogólnopolskie Zrzeszenie Sędziów z siedzibą w Łodzi. W przedmiocie obrony konstytucyjnej zasady
niezawisłości i niezależności sędziów sądów polskich w dniu 22 kwietnia 2025 roku. Na posiedzeniu
Rady radni Komisji Skarg, Wniosków i Petycji nie dokonali wnikliwej analizy żądań przedstawionych w
petycji. W wyniku dokonanej analizy Komisja Skarg, Wniosków i Petycji skierowała. Stwierdziła, że
petycja nie może zostać uwzględniona. Rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Zachodniopomorskiego
z dnia 31 lutego. Grudnia 2020 roku wyjaśnia jednoznacznie, że nie ulega wątpliwości, że w świetle
przywołanych przepisów ustawy o samorządzie gminnym poza granicami własności gminy, a więc
również jej organów, znajduje się sprawa. Znajdują się sprawy ogólnokrajowe, należące na mocy
ustawy o szczególnych do właściwości innych organów samorządowych, państwowych lub organów
organizacji społecznych. Propozycje zawarte w petycji są zatem sprzeczne z porządkiem prawnym RP.
Mając na uwadze powyższe, Komisja Skarg, Wniosków i  Petycji  proponuje nie uwzględnić petycji
stanowiącej projekt uchwały. Dziękuję.

Helena Kowalska: Dziękuję bardzo. Uchwała została przedłożona przez Komisję Skarg, Wniosków i
Petycji i brzmi następująco Rada Miejska uchwala, co następuje. Paragraf 1. Uznaje się, że petycja
dotycząca podjęcia uchwały w obronie konstytucyjnej zasady niezawisłości i niezależności sędziów
polskich  nie  zasługuje  na  uwzględnienie.  Paragraf  2.  Uzasadnienie  stanowiska  w  przedmiocie
rozpatrzenia petycji  stanowi załącznik do niniejszej uchwały. Paragraf 3. O sposobie rozpatrzenia
petycji Przewodniczący Rady Miejskiej zawiadomi wnoszących. I uchwała wchodzi w życie z dniem
podjęcia. Po prostu nie jest to tą kompetencją Rady Miejskiej do rozpatrzenia tej petycji. Otwieram
dyskusję. Czy mamy jakieś pytania, uwagi?

Jolanta Falkowska- Sobolewska: Czy radni mogą być poinformowani, Czy ta petycja. Jaka była treść tej
petycji?

Helena  Kowalska:  Nie  mogę  państwo  tutaj  odczytać,   Szanowni  Samorządowcy,  w  imieniu
Ogólnopolskiego Zrzeszenia Sędziów Guitars z siedzibą w Łodzi zwracamy się do Państwa w drodze
petycji, o wyrażenie zdecydowanego sprzeciwu wobec pogłębiającej się zapaści w polskich sądach
powszechnych, czyli ogólnie dotyczy sądownictwa Rzeczypospolitej Polskiej, a w tym względzie, no nie
wiem, czytać państwo dalej po prostu jak gdyby my nie możemy. Tak politycznie jak najbardziej jest
do zapoznania się petycja na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Nowe Warpno. Pytania
jeszcze jakieś? To przechodzimy do głosowania nad uchwałą. Kto z Pań i panów radnych jest za
przyjęciem  uchwały?  Kto  się  wstrzymał?  Kto  jest  przeciw?  Dziękuję  bardzo.  Przyjęto  uchwałę
jednogłośnie

 03:13:12-03:16:37

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie petycji

Helena Kowalska: No i mamy tutaj punkt 14. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia. Petycji. Tutaj
świeża sprawa i też proszę o Komisję Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie swojego stanowiska.

Mariusz Wnuk: W dniu 16 kwietnia 2025 roku wpłynęła do Rady Miejskiej petycja w sprawie zmiany
aktualizacji prawa miejscowego w zakresie funkcjonowania dwóch pomników przyrody. Propozycja
stanowiska Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w zakresie złożonego wniosku. Komisja zajmowała się
petycją  na  posiedzeniu  w  dniu  22  kwietnia  2021  roku.  Radni  dokonali  wnikliwej  analizy  żądań
przedstawionych petycji. W wyniku dokonanej analizy Komisja Skarg, Wniosków i Petycji stwierdziła,
że petycja powinna zostać uzasadniona, uwzględniona. Przepraszam. Ustanowienie pomnika przyrody,
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stanowiska  dokumentacyjnego  użytku  ekologicznego  lub  zespołu  przyrodniczo  krajobrazowego
następuje w drodze uchwały Rady Gminy. Uchwała rady gminy określa nazwę danego obiektu lub
obszaru,  jego  położenie  sprawującego  nadzór,  szczególnie  cele  ochrony  w  zakresie  potrzeby,
ustalenia dotyczące jego czynnej ochrony oraz zakres właściwy dla tego obiektu, obszaru lub części
wybrane spośród zakazów wymienionych w art. 35 ust. Ustęp 1 ustawy. Mając na uwadze powyższe,
Komisja wnosi o przygotowanie i przedstawienie przez Burmistrza nowego barwna uchwały w sprawie
aktualizacji stanu prawnego pomników przyrody na terenie Gminy Nowe Warpno. Dziękuję.

Helena Kowalska: Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo. Otwieram dyskusję.

Jarosław Burba: Tutaj jeszcze dla wyjaśnienia państwu. Kiedyś. Pomniki przyrody były Ustanawiane też
zarządzeniem  wojewody.  I  wtedy  była  ta  ustanowiona  ochrona.  W  aktualnym  stanie  prawnym
powyższe odbywa się w ramach uchwał i po prostu do dwóch pomników. Tak, Pani sekretarz, do
dwóch pomników to jest jeden dom i lipa jedna. U nas nie podjęte były uchwały, a zarządzenia z 80
lata, 89 rok wojewody ustanawiały tą sytuację. My z mecenasem też rozważaliśmy to. No bo przecież
tam te zarządzenia, one mają swoją moc obowiązującą. Więc ja rozumiem, że wszelkie nowe pomniki
przyrody w aktualnym stanie  prawnym muszą być  w drodze uchwał,  ale  dla  samego porządku
prawnego. Nic nie stoi na przeszkodzie, aby to jeszcze przeanalizować. Aczkolwiek o ile chodzi o lipę,
to jeszcze wczoraj świeża petycja, ale wczoraj wracając z wyjazdu sprawdziłem i jest w miejscu gdzie
ma być to na pewno przed złożeniem projektu uchwały. Normującej te kwestie odnośnie tego dęba nie
szypułkowego, który jest tam wskazany oddział leśny to sprawdzę, zweryfikuję z leśniczym i być może
z ciekawości też zobaczę jak ten pomnik przyrody wygląda. Czy on nadal stoi? No bo też lata minęły,
Drzewo mogło zachorować, Mogły. Były wichury, mogły być wiatrołom. No wiadomo, jeżeli będziemy
stanowić prawo i podejmować uchwałę, to musimy wiedzieć, że te pomniki przyrody faktycznie dalej
są. No i też sprawdzimy, czy mają odpowiednie oznakowanie, bo też bodajże powinna być zielona
tabliczka z białym orłem na tabliczce jako oznaczenie pomnika przyrody. To tak dla uzupełnienia
pytania.

Helena Kowalska: To przechodzimy do głosowania. Proszę państwa.

Rozalia Adamska: Przepraszam, numeracja paragrafów tam jest 2 razy numer paragrafu 3, więc to
tylko tak technicznie, że numeracja zostanie poprawiona.

Helena Kowalska: No tak, bo nie odczytałam uchwały.

Rozalia Adamska: Dziękuję

Helena Kowalska: Dziękuję. Czyli Rada Miejska w Nowym uchwala, co następuje. Paragraf 1. Uznaje
się,  że petycja dotycząca podjęcia uchwały w sprawie zmiany aktualizacji  prawa miejscowego w
zakresie  funkcjonowania  dwóch  pomników przyrody  zasługuje  na  uwzględnienie.  Paragraf  drugi.
Zobowiązuje  się  Burmistrza  Gminy  Nowe  Warpno  do.  Przygotowanie  przedstawienia  uchwały  w
sprawie aktualizacji stanu prawnego pomników przyrody na terenie Gminy Nowe Warpno. Paragraf 3.
Uzasadnienie stanowiska w przedmiocie rozpatrzenia petycji stanowi załącznik do niniejszej uchwały.
Paragraf  4.  O  sposobie  rozpatrzenia  petycji  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  w  Nowym  Warknie
zawiadomi wnoszących Paragraf 5. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Przechodzimy do
głosowania. Kto z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem uchwały? Dziękuję bardzo. Przyjęto uchwałę
jednogłośnie.

03:16:37-01.

Ad. 15

Helena Kowalska:  Punkt 15. Jest to sprawozdanie z realizacji zadań. Gminy Nowe Warpno z zakresu



20

wspierania  rodziny  za  rok  2024.  Państwo  radni  mieli  przedłużony  te  sprawozdania  już  z
wyprzedzeniem.  Wczoraj,  przedwczoraj  rozmawialiśmy w tym temacie.  Myślę,  że  było  wszystko
wyjaśnione. Do zapoznania się. Pozwolicie, że nie będę odczytywała tych sprawozdań obszernych.
Dostępne są dostępne w Biuletynie Informacji  Publicznej,  wywieszone na, czyli  na naszej stronie
internetowej gminy i proszę również o zapoznanie się. Kto jest zainteresowany?

Ad. 16

Helena Kowalska: Punkt 16. Również mamy przedłożone sprawozdanie roczne z realizacji Gminnego
Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  Domowej  oraz  Ochrony  Ofiar  Przemocy  Domowej  dla  Gminy
Nowe Warpno na lata 2023 24 2030 Zespołu Interdyscyplinarnego w Norymbergii  za 2024 rok i
również.  Również  to  sprawozdanie  było  dostępne dla  Państwa radnych.  Wczoraj  Przewodniczący
zespołu była na komisji, więc wyjaśniła to, co było nam potrzebne i również to jest umieszczone w
Biuletynie Informacji Publicznej dla wszystkich państwa do zapoznania się.

 Ad. 17

Helena Kowalska:  I  punkt 17 mamy sprawozdanie z działalności  Gminnej  Komisji  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych za 2024 rok. I tak jak wczoraj rozmawialiśmy, będzie tutaj uzupełnienie do
tego sprawozdania w tym punkcie drugim, w tej tabeli poprawione będą po prostu tutaj te dane. Już
jest złożony to przez komisję, tak, i będzie to opublikowane również, czyli wskazane. Na co te dotacje
zostały udzielone wprost, tak żeby wynikało. No i tak samo wszystko tutaj opisane, co gminna komisja
przez ten rok działalności. Czym się zajmowała. Także myślę, że chyba wszystko jasne. Tak, także do
zapoznania się również na Biuletynie Informacji Publicznej. Punkt

 

Komunikaty i informację

Głos zabrał Burmistrz Nowego Warpna Jarosław Burba: Ale Szanowni Państwo, kilka informacji.  2
czerwca odbędzie  się  jubileusz  20 lecie  Szczecińskiego Obszaru Metropolitalnego i  tu  akurat  są
planowane obchody filharmonii. No ale jest to stowarzyszenie, którego nasza gmina jest członkiem. W
tej  perspektywie  finansowej  też  będziemy  tutaj  mieli  dofinansowanie  do  dwóch  inwestycji  do
modernizacji  plaży  i  budowy  ścieżki  rowerowej  do  Podgrodzia.  I  Państwo  radni  też  otrzymali
zaproszenia do tego jubileuszu. Zachęcam do wzięcia udziału. Wszyscy członkowie stowarzyszenia,
wszystkie samorządy i będą brali w tym udział. Jest to jakiś 20 lecie, jest to już jakaś historia, też
będzie  przedstawiona informacja  jak  się.  I  tutaj  nasz  region Pomorze Zachodnie  też  dzięki  tym
środkom zmieniało 10 maja. Z kolei  tutaj  w Nowym Warpnie odbędą się obchody Święta Straży
Pożarnej powiatowe i również zapraszam Państwa i mieszkańców do udziału w tej uroczystości. Do
obserwowania. Odbędą się pod Ratuszem. Cała ceremonia. To jest też 75 lecie OSP Nowe Warpno.
Pani Prezes na pewno też zaprasza. To za chwilę. Na pewno dwa słowa na ten temat też usłyszymy.
Też jest to dla nas ważne, bo 75 lecie. No i mogę powiedzieć, że nasze sztandary OSP Nowe Warpno i
OSP Brzóski zostaną odznaczony Złotym Krzyżem Świętego Floriana i na tych uroczystościach. No i
będzie jeszcze szereg innych wyróżnień, ale to trzeba przyjść, żeby zobaczyć po prostu. I do tego
zachęcam.

Jeżeli będziecie mieli państwo czas, to takie uroczystości uzgodniliśmy na szczeblu powiatowym, że co
roku będą w innej gminie się odbywały i w tym roku przypada u nas. W prawdzie nawet miało być w
tamtym roku, ale prosiłem o przełożenie na ten rok ze względu na jubileusz naszego OSP, a w
przyszłym  roku  Brzóski  będą  miały  75  lat.  Także  w  przyszłym  roku,  ale  w  przyszłym  roku
prawdopodobnie już nie odbędzie się w nowym oknie, tylko w Policach też mieszkańcy pytają o Dino.
Z naszej wiedzy wynika, że po majówce ma zostać uruchomione. Teraz są procedowane odbiory i
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uzyskują pozwolenia wymagane czy to w gminie na sprzedaż alkoholu. I tam sanepid już był jeżeli
chodzi o badania i wody. I to wszystko pozytywnie przeszło. Także plan jest na początku maja. Po
majówce zobaczymy. No może się okazać, że u nas będzie szybciej w Tarnowie, a później zaczęto
znacznie budowę. No oby bo mieszkańcy też żywo się tym tematem interesują. Dzisiaj było szereg,
jak zawsze zresztą ważnych uchwał, ale dzisiaj takich też. No czy to o tych parkingach, czy. Czy ta
przeprawa Prawa promowa. To są dla nas ważne rzeczy, które są takie typowo miejscowe, ale też i
mające wpływ z jednej strony na budżet, a z drugiej strony na tę sprawiedliwość społeczną. To tak na
razie tyle.

Helena Kowalska:  Dobrze. Mamy pytania. Proszę.

Mariusz Wnuk: Panie burmistrzu, ja mam pytanko, kiedy wejdzie jakaś uchwała w sprawie opłat za te
gabaryty, które żeśmy rozmawiali o tych gabarytach?

Jarosław Burba: No uchwała to jest, powiem tak. Rozmawialiśmy o tym, że przedyskutujemy na
komisji najpierw kwestie zmiany uchwał dotyczących utrzymania czystości i porządku na terenie
gminy, no bo to jest tam szereg tych uchwał i często jest tak, że zmiana jednej wiąże się ze zmianą
kolejnej, ale to są sprawy techniczne, jeżeli o projekty uchwał chodzi i o zakres ingerencji w to. Jeżeli
chodzi o gabaryty, była rozmowa o tym i nie wykluczamy w tym roku zrobienia akcji, wywózki
gabarytów poza zmianą uchwał, bo taką akcję gmina może w każdej chwili przeprowadzić, bo
uchwała, która określa. Zasady, no to narzuca niejako w jakimś systemie wykonywanie niektórych
czynności. Jeżeli w ramach gospodarki odpadami oczywiście jest możliwość przeprowadzenia takiej
akcji i może gdzieś tam na wrzesień po wakacjach taką akcję może byśmy przeprowadzili. No, na
pewno trzeba będzie wyasygnować na to kwotę z budżetu, no bo myślę, że tak kilkadziesiąt tysięcy.
No tak, 40 50 tysięcy. Trzeba się z tym liczyć, bo to prawda, bezpośrednio z nieruchomości. Tylko
powiem tak jedna tona gabarytów, zagospodarowanie to jest około tysiąca złotych plus podstawienie
kontenera. My mamy w skali roku około 40 40 paru ton, koło 50. Różnie, ale to mniej więcej ta masa
jest podobna, bo to widać w raporcie o stanie gminy. Można prześledzić sobie latami tam w
odpowiednim dziale. Ile tych odpadów jest? Ja podejrzewam, że to jest to, co trafia na PSZOK.
Podejrzewam, że jeżeli zrobimy akcję, to może, ale też trzeba się liczyć, że to jest 20 ton może się
pojawić. Czyli plus kontenery to te 30 000 gdzieś tam trzeba by było na ten cel przeznaczyć. Ale tak
czy inaczej odkładanie tego w komórkach to też niewiele daje, bo kiedyś ten problem wróci po prostu.

Mariusz Wnuk: Bo nie wyrzucać do lasów albo gdzieś.

Jarosław Burba: No żeby nie wyrzucać. No mieszkańcy też muszą. Ja powiem państwu, że z różnymi
telefonami się spotykam i to korzystając z tego, że mieszkańcy też czasami obserwują nasze. Nasze
obrady  i  słuchają  tematów,  które  poruszamy.  Na  przykład  pojawiają  się  tematy  związane  z
przyjmowaniem gruzu na PSZOK u i na przykład. A co to jest? Jak ja mam 100 200 kg, to przecież ja
nic nie mogę w domu zrobić. Oczywiście robię remont, zamawiam kontener i płacę za kontener.
Zabierają go, zamawiam dużego big baga, zabierają go i płacę za to. Nikt z mieszkańców dla kogoś
nie będzie się rzucał na remont, bo to są nasze publiczne środki, te, które wpłacamy, a te, które
gmina dopłaca do systemu, bo i tak to się nie bilansuje, to też to są środki publiczne. I jeżeli ja robię
remont, powinienem koszt remontu pokryć. Oczywiście jeżeli parę płytek wymieniłem i tam to jest coś
drobnego,  to  mogę dać  to  na  PSZOK.  No  bo  absurdem by  było  wożenie  dwóch wiader,  a  nie
powinienem tego wyrzucić właśnie do lasu, do rowu czy gdziekolwiek tylko zagospodarować. I po to
jest przyjmowanie na PSZOK u, ale nie po to, żeby brać pozostałości po remontowe, bo za to każdy z
nas powinien sam zapłacić w takim zakresie, w jakim sobie remont wykonuje. Ale tu wracając do
gabarytów. Gabaryty bierzemy zgodnie z uchwałą w każdej ilości od mieszkańców i tutaj tą akcję
myślę, że może w tym roku zorganizujemy co do. Co do usługi ewentualnego transportu na PSZOK, to
myślę, że na pewno o tym porozmawiamy szczegółowo na komisji, ale chcę podać przykład tylko taki
krótki. Trzeba się liczyć z tym, że to będzie jakaś stawka i mieszkańcy muszą mieć tego świadomość.
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Ja może nie przykład wart, ale Warnołęka czy Brzózki jeżeli tam wyślemy dwóch pracowników na
godzinę czasu. Tylko 2 pracowników na godzinę czasu. Dzisiaj stawka roboczogodziny brutto brutto,
bo o tym mówimy, bo to trzeba liczyć też koszty zakładowe to jest 40 parę złotych, powyżej 45. Jeżeli
wysyłamy 2 pracowników na godzinę, pół godziny dojazd w jedną stronę, załadunek i powrót, przywóz
to jest 90 złotych plus koszty paliwa, które będą skalkulowane. Czyli to jest tak naprawdę krótko
licząc, stówka. I teraz też trzeba mieć tego świadomość. Oczywiście my możemy to w ramy prawne
dać, bo ustawa o utrzymaniu czystości daje możliwość określenia przez radę usług w ramach systemu
gospodarki odpadami odpłatnych. I możemy to wrzucić. Tylko trzeba mieć świadomość, że to nie
można dać 50 zł, bo kto do tego dopłaci? Czyli to będzie na przykład. Oczywiście można zróżnicować
odległościowo. Z Myśliborza będzie więcej, bo kwestia czasu i odległości. O tym szczegółowo możemy
porozmawiać i wtedy przygotować, żeby już nie wracać, żeby podejść do tej uchwały o utrzymaniu
czystości też kompleksowo. Też rozmawialiśmy na komisjach o tym, bo też są głosy od mieszkańców,
że na przykład za mała jest ulga za kompostowniki, bo to nie zachęca do kompostowania i. A co jak
tam 4 zł czy ile ulgi? To wolę mieć ten pojemnik i wrzucać do pojemnika i pojechało i nie będę sobie
organizował kompostownika. Ok, tu możemy też nad tym dyskutować, czy ta różnica nie powinna być
znaczniejsza. Ulga przy kompostowaniu. Z tym, że oczywiście trzeba mechanizm kontrolny mieć, żeby
to było faktycznie kompostowaniu, że nie tak, że na przykład zakład może czy gmina, a tu zakład
koordynuje, czy wejść na posesję, oczywiście w porozumieniu z mieszkańcem, że nie jakieś tam
wchodzenia na posesję, ale w ramach kontroli kompostownika, czy w ogóle jest kompostownik, bo
okaże się, że ktoś zadeklarował kompostownik, a ani kosza trawy nie ma na terenie nieruchomości i
raptem to nie wiadomo gdzie trafia. Kompostownik to kompostownik kompostuje. O tym też myślę, że
przy tej uchwale, ale to i też na dyżurze chyba radnego którymś wypłynęła ta kwestia właśnie. Ulgi
przy kompostowaniu.

Helena Kowalska:  Mówiliśmy na poprzedniej sesji.

Jarosław Burba: Także do tych kwestii odpadowych. Ja myślę, że na komisji najpierw, bo to trzeba
szerzej przedyskutować, a potem oczywiście na sesji poinformujemy mieszkańców, jakie zmiany

Helena Kowalska: Bo wstępnie na ten wrzesień. Panie burmistrzu, żebyśmy. Mogli zaplanować coś
faktycznie ten raz, chociaż z gabarytami.

Mariusz  Wnuk:  Jeszcze  dwa  pytania.  Mam  jedno  dotyczące  tego  oświetlenia.  Kiedy  planujemy
zakończenie tego oświetlenia do Podgrodzia?

Jarosław  Burba:  Wstępnie  jest  jak  rozmawiałem  to  do  końca  maja  jest  szansa,  że  zostanie
uzupełnione.  Rozmawiam też  z  Neum.  Oświetlenie  na  temat  uzupełnienia  oświetlenia  pomiędzy
Karcznem a Krzyżówką na Podgrodzie tutaj wzdłuż tego chodnika. No też i takie wnioski były, że no
czasem tam ludzie po prostu spacerują i wieczorem idą. No to jest też taki szlak migracyjny zwierzyny
dobry, bo zwierzyna przechodzi jednak z kompleksu leśnego tutaj do jeziora. Podejrzewam, że nawet
boi się wody. Tak i tutaj też. Tam dodatkowe doświetlenie tego odcinka. Myślę, że też i pod względem
bezpieczeństwa by było takie istotne. No też rozmawiam o tym, mówię oświetlenie chociażby pod
takim kątem, żeby nie być obciążonym inaczej do Podgrodzia. My nie partycypujemy w kosztach
postawienia. Dlatego też to, że to trochę czasu trwa teraz dla nas. Powiem tak robili przez ten czas, bo
to ta sama spółka robi co wymieniała oprawy te ledowe. Więc no najpierw mieli dostali oprawy, więc
musieli w ramach tego projektu wymienić. To już jest na końcówce i wrócą teraz do tego tematu tutaj.
I też bym chciał, żeby za ten odcinek przy chodniku też nie płacić. Nie lepiej w ramach rozwoju i
naprawa.

Jarosław  Burba:  Wstępnie  jest  jak  rozmawiałem  to  do  końca  maja  jest  szansa,  że  zostanie
uzupełnione.  Rozmawiam  też  z  enea  świetlenie  na  temat  uzupełnienia  oświetlenia  pomiędzy
Karcznem a Krzyżówką na Podgrodzie tutaj wzdłuż tego chodnika. No też i takie wnioski były, że no
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czasem tam ludzie po prostu spacerują i wieczorem idą. No to jest też taki szlak migracyjny zwierzyny
dobry, bo zwierzyna przechodzi jednak z kompleksu leśnego tutaj do jeziora. Podejrzewam, że nawet
boi się wody. Tak i tutaj też. Tam dodatkowe doświetlenie tego odcinka. Myślę, że też i pod względem
bezpieczeństwa by było takie istotne. No też rozmawiam o tym, mówię oświetlenie chociażby pod
takim kątem, żeby nie być obciążonym inaczej do podgrodzia. My nie partycypujemy w kosztach
postawienia. Dlatego też to, że to trochę czasu trwa teraz dla nas. Powiem tak robili przez ten czas, bo
to ta sama spółka robi co wymieniała oprawy te ledowe. Więc no najpierw mieli dostali oprawy, więc
musieli w ramach tego projektu wymienić. To już jest na końcówce i wrócą teraz do tego tematu tutaj.
I też bym chciał, żeby za ten odcinek przy chodniku też nie płacić. Nie lepiej w ramach rozwoju i
naprawa.

Wiesław Andrzejewski: Chodnika by się przydało? Też to jest zerwane.

Jarosław Burba: No to tutaj do zarządu dróg, bo to już chodnik to jest. Ale tak samo.

Jolanta Falkowska-Sobolewska: To znaczy, że oświetlenie w Mieroszowie nie jest brane pod uwagę.
Jarosław Burba: Na chwilę obecną nie planowałem, tam jest ten problem, że no to jest taka dość długi
odcinek do Miroszewa do rozpoczęcia obiektów zabudowanych. No a to trzeba przeprowadzić po
prostu na oświetlenie.

Jolanta Falkowska-Sobolewska: Też zabudowanym, chociaż na terenie zabudowanym

Jarosław Burba: Żeby dojść do zabudowanego to trzeba linię doprowadzić na słupach przed. Nie. No
ale Miroszewo. Ono. Ono wcześniej czy później stanie, że tak powiem, na wokandzie, dlatego, że tam
już jest dość dużo działek zabudowanych. To się robi mini osiedle powoli, to jest na razie jako osiedle
Podgrodzie, ale, ale już tam jest coraz więcej. My też rozmawialiśmy z panią sekretarz i z panią
inspektor z gospodarki nieruchomościami na temat nazw ulic i powiem szczerze, że tu się też biję się
w pierś, że to. Warto robić. Szkoda, że nie robiliśmy w niektórych miejscach, bo tam, gdzie właściciele
dzielą nieruchomości, tam gdzie powstają wydzielone działki. Potem pod kątem sprzedaży najlepiej
jest od razu nadawać nazwę ulicy, żeby był adres. Później mamy i w Podgrodziu, i w Miroszewie takie
sytuacje, że te numery skaczą. One nie są po kolei. To jest też problem dla służb ratunkowych. No to
rodzi  pewne problemy i  jednak tam,  gdzie  będziemy mieli  podziały  nieruchomości,  też  był  taki
wniosek mieszkanki Podgrodzia i myślę, że do tego też wrócimy niedługo przy ulicy tej do Podgrodzia,
żeby ten odcinek też nazwać, czyli od krzyżówki do samego wjazdu na Podgrodzie. Tak że potem jak
będą nieruchomości przy tej ulicy powstawały, a działki są podzielone, żeby była to odrębna ulica, bo
dzisiaj na przykład stoi jeden budynek przy hydroforni i on ma numer podgrodzia. Rozmawiałem i
dlatego pana nie ma znaczenia. Jeżeli zmienimy nazwę, ulicę, nadamy nazwę, bo tam nie ma nazwę.
Jest działka, ale wpisana jako do ulicy Podgrodzie. To on oczywiście się zgadza, nie ma problemu u
niego, ale on jest na razie jedyny. Ale oni tam mogą być. Zaraz ktoś sprzeda, ktoś sprzeda i zaraz
gdzieś te budynki będą powstawały.

Mariusz Wnuk: Nieoficjalnie mówi się podgrodzka ulica Podgrodzka

Jarosław Burba: Tak. Generalnie Podgrodzie jest osiedlem, ale jest też ulica Podgrodzie jako adres.
Tak, to jedno z drugim. Osiedle obejmuje też Miroszewo, ale na Miroszewie też już mamy całą prawą
stronę, ale i po lewej stronie już są takie mini osiedla powstają. Warto będzie tutaj nadawać.

Mariusz Wnuk: Jeszcze raz mówię ja do pana dyrektora Panie dyrektorze, jak z tymi kubłami przy tych
skrzynkach na listy? Te kosz co miał powstać na papiery, a na papier, tak. No niewielkie, ale te ulotki,
żeby  one  trafiały  jednak  do  kosza,  a  nie  gdzieś  tam  latały  po  trawie,  czy  gdzieś  po  posesjach
prywatnych.
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Jarosław Burba:  Dobrze, będziemy musieli podjąć i przemyśleć. Najpierw tak, bo to musi być szczelnie
zabudowane, żeby to woda się nie dostała, bo to raczej te. Ale to te ulotki to tam tego nie traktujmy
jako papier tylko do zmieszanych i potem. Czyli zwykłe kosze uliczne, tak? Zwykłe kosze uliczne
wystarczy, bo co z tego? Papieru nie będzie?

Aleksandra Wis: Ja też przepraszam Pana dyrektora odnośnie tej bramki wejściowej na plac zabaw za
przedszkolem. Czy już została ta bramka naprawiona?

Robert  Rogowski:  Bo  tak.  Dobrze,  dobrze,  bo  nie  sprawdzałam  dzisiaj,  ale  ostatnio  jeszcze
pocałowałyśmy klamkę.

Mariusz Wnuk:  No właśnie,  panie burmistrzu,  o  ten.  O tą wodę na cmentarzu,  Bo tam pan się
wypowiadał, że. Że jest tylko w tym. Jeśli można tak to na dzień dzisiejszy jest czynne jedno ujęcie
wody na cmentarzu. Tutaj jak się wchodzi od strony parkingu te trzy ujęcia, które są tam w tej alejce
głównej. Niestety na dzień dzisiejszy są nieczynne z tego względu, że a mamy problem z zaworem, a
nie możemy znaleźć zasuwy doprowadzającej tą wodę do cmentarza. Żeby na dzień dzisiejszy to
zrobić,  to  musielibyśmy wyłączyć wodę w całym dniu.  Czy można dodać jakąś informację?  Jest
informacja  na  tablicy  ogłoszeń  na  cmentarzu,  a  jest.  Tablica  ogłoszeń  na  cmentarzu,  żeby  nie
korzystać.

Robert Rogowski: Tylko ze swojej strony myślę, że w przeciągu tygodnia, dwóch tygodni ten problem
zostanie rozwiązany. Po prostu przyjdziemy do pracy o godzinie czwartej nad ranem, zamkniemy
wodę i do szóstej. Myślę, że to zrobimy, bo to jest jedyne wyjście wieczorne. No niestety, sieć jest
zrobiona tak, jak jest zrobiona. Stwarza nam to dużo problemów, bo też w niektórych przypadkach nie
ma dokumentacji. No i działamy po omacku. Tak, my już tutaj na krzyżówce, na Podbrodzie i na
drodze  z  Mieroszowa.  My  już  tam  dwa  razy  kopaliśmy,  szukaliśmy  i  nie  znaleźliśmy  gdzie  Ci
pracownicy, którzy wcześniej pracowali w ZGK, mówili tutaj tak my wymienialiśmy. Nie ma niestety

Marcin Olek: Mam pytanie na czym będzie polegała modernizacja tej istniejącej plaży? To będzie
bardziej tam. Usuwanie tych trzcin, zarośli? Czy to bardziej będą jakieś obiekty tymczasowe związane
z gruntem postawione? Czy jest jakaś koncepcja?

Jarosław Burba: Tak. Modernizacja obejmuje. Tak, trzciny to tylko w zakresie tutaj przed pomostem.
Tam trochę się za zagnieździły. Była najpierw kępa, taka wysepka i ona tam wrosły, więc one są do
usunięcia.  Jeżeli  chodzi  o  nawierzchnię,  to  też  oczyszczenie  z  tej  nasianej  naturalnie  trawy.  I
uzupełnienie piasku. Piasek do uzupełnienia również w części wodnej. Do uzupełnienia tam jest nawet
widzieliśmy, jak był bardzo niski stan wody. W pewnym momencie nawet taki mały uskok jest, nie
powiem. Na szczęście te cofki od strony jeziora Nowo Warmińskiego są na tyle spokojne, że to nie jest
takie uderzenia jak od zalewu i nawet jak woda schodzi to tego piachu nie zabiera aż tak dużo, bo
zobaczmy, że ten piasek nie był uzupełniany. A już ile lat ta plaża jest? Jeżeli chodzi o infrastrukturę to
ma  być  wykonana  nowa  przebieralnia,  bo  tamte  płyty  to  mają  być  zlikwidowane  i  ma  być
porządniejsze.  Przebieralnia  na  górze  jak  jest  to  przejście  do  ulicy  Reymonta,  tam w kierunku
przepompowni. Co tam pani z ziemniakiem też tam stała. To tutaj na tej górze ma być utwardzony
plac, kontener dla ratownika przeszklonych w stronę wody i stojaki na rowery też w tamtym rejonie.
Tutaj to mają być przy samym nasypie po lewej i prawej stronie pomostu, który jest tutaj przy plaży
po lewej, ale już tutaj na części dolnej. Leżaki takie zamontowane na stałe, podwójne i pojedyncze, ale
chyba podwójne nawet żeby to były z takim w środku małym stoliczkiem, żeby tam coś tam położyć.
No wiadomo, tam matka z dzieckiem siedzi czy nawet para, to żeby sobie tam mogli skorzystać ze
słońca. Dwa chyba leżaki mają być z lekkim zadaszeniem. Ponadto na samym pomoście na kierunku
bardziej Altwarp w rogu chcieliśmy iluminację świetlną. Pozdrowienia z Nowego Warpno czy coś.
Ledową serce takie, żeby na tle zachodu słońca był taki element zdjęcia, ale pod takim kątem właśnie,
żeby to wykorzystać. No i takie prace porządkowe gdzieś tam przy od promenady na przykład. Duże
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zagłębienia są, gdzieś ten piasek, te ścieżki to jednak ludzie wychodzili i się zrobił już ruch tam w
niektórych miejscach. Może po prostu tutaj to wykorzystać. Tam będzie dołożony też pomost, ale to
będzie na stałe. Znaczy nie, nie do tego pływającego. Ratownik mówi i tu ma rację, ale mówi on nie
potrzebuje dużo trzy kostki.  Dosłownie. Ale dlaczego? Żeby w czasie, kiedy siedzi i  pilnuje ludzi
kąpiących się, siedzieć tam tyłem do słońca, bokiem albo tyłem do słońca. Jak się siedzi na plaży? U
nas słońce jest przez cały dzień i życzę powodzenia komuś non stop patrzeć pod słońce przez 8
godzin.  To  jest  naprawdę uciążliwe.  Tak,  i  tu  pod kątem takim funkcjonalnym żadne wieżyczki
ratownicze nie będą budowane, bo one po prostu nie na nasze warunki to nie jest nad morzem pas
kilkuset metrów to raz. A dwa nawet zaskoczenie z takiej wieżyczki czy tam coś, no to nie ma takiej
potrzeby na nasze warunki. To tak głównie to.

Marcin Olek: A propos tej plaży kwestii technicznej. Jak ten piasek będzie tam dostarczony?

Jarosław Burba: To już jest do rozwiązania. Ja powiedziałem tak no wiadomo, że warunki techniczne
muszą, inaczej nie może to spowodować uszkodzeń promenady, więc albo można dostarczyć go w
jakiś sposób. Czy jest opcja też i barką i transport na brzeg? Nawet się orientowałem. To są takie
metody, że go dodaje się wodę do piasku na czas transportu wysypuje go na brzeg i rozciąga się go
na  brzegu.  Czyli  on  jest  takim szlamem,  jakby  dostarczany  na  brzeg.  I  to  jest  można  z  barki
płaskodennej zrobić. Nawet to było gdzieś tam konsultowane z jednym z naszych mieszkańców, który
na barkach pływa. Druga metoda to jest dowiezienie w rejon ulicy Reymonta, ale to musiałby być jakiś
taśmociąg przez ten. Można też. Ale alternatywnie w dokumentacji w PFU jest napisane. I jest ta droga
taka przy przejeździe tutaj koło OSP Nowe Warpno. My tu mówimy nowa plaża to będzie utwardzenie
w lewo, a tam w prawo. Tam w jednym, dwóch miejscach jest, że trzeba by było trochę utwardzić po
to, żeby dojechać. W tym miejscu. Tak, tutaj niedaleko przychodni, na tej wysokości trzeba byłoby
trochę dosypać, ale to jest zapisane w dokumentacji, że alternatywnie wykonawca musi uwzględnić w
przypadku, jeżeli będzie transportem kołowym tędy dostarczał, bo to tam wiadomo, że nie wjedzie
ciężarówką, ale wozidłem z dużą łychą, bo są takie wozidła,  które są typowo do piasku, to bez
problemu tam przejedzie, bo oni po trawie pojedzie po chaszczach. Także to to już jest do. Dla
wykonawcy.

Aleksandra Wis: A co z toaletami, o których rozmawialiśmy przy zakładzie płatnymi? Przy zakładzie i
to przeważa.

Jarosław Burba: Znaczy to może nie tyle trudny temat. Ja dostałem wycenę naprawy około 40 000
brutto. I teraz to jest ta przy ZGK i jej naprawy. I powiem szczerze, że zamówienia jeszcze tego nie
złożyłem, bo tak trochę się biję z myślami. No trochę dużo te 40 tysięcy. Nie wiem, może to jest tak
patrzę na to, bo tam byłyby wtedy w ramach tego, bo tam jednak jest teraz nieużywana w ogóle
najczęściej  jedna  tylko  druga  jest  często  zamknięta,  a  trzecia  jest  nieużywana,  bo  tam  jakiś
elektrozawór od samego początku coś. Wykonawca, który je stawiał, przyjechał, zrobił mi kosztorys 40
000 na te trzy toalety i trzy by były płatne. No z jednej strony trochę mi żal tych 40 tysięcy, ale mam
świadomość, że to nie rozwiązuje sprawy, bo dalej są jakie były i raz, że trzeba je naprawić, a dwa, że
ten system opłat, no może to podniesiemy ten koszt. A ta nowa to też tam jest sto kilkadziesiąt
tysięcy. No to 200 tysięcy trzeba było na toalety wydać. I trochę tak że przy tych wydatkach trochę to
jest dużo dzisiaj i my też, i tutaj pani skarbnik, że wzięliśmy chyba 100 000, prawda? ]No to ZGK
Powiem tak tam będą trzy uruchomione i no może w tym roku zrobić, może zrobić to w tym budynku.
Nie kupować w tym roku tej drugiej, ale zrobić to za te 40 tysięcy. 

Marcin Olek: Ja mam takie pytanie, takie bardziej z ciekawości, bo tak jak rozmawialiśmy o tej działce
tam przy tym bulwarze, wie pan burmistrz, która należy do starosty powiatowego. Mam pytanie a czy
gmina ma jakieś zabezpieczenie w postaci wpisów do księgi wieczystej, że na przykład ten fizycznie
wykonany odcinek, który po prostu nazwaliśmy go bulwarem, to przypuśćmy będzie miała pełne
prawo przechodu przejścia  i  to  zostanie,  powiedzmy nic  tam nie zostanie zabudowane? Czy na
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przykład, nie wiem, przykładowo trafi się jakiś inwestor, który będzie chciał tą działkę, a ta działka jest
bardzo atrakcyjnym miejscu, na przykład kupić od starostwa powiatowego albo na budowę użytku.
Tak jak patrzyłem, że na przykład podlega pod usługi tam ewentualnie jakieś lekki przemysł czy tam
na przykład idealne dla jakichś ogródków, coś takiego.

Jarosław Burba:   I  to  jest  też  temat  właśnie  do  Mariny  jeszcze  w nowym roku.  My generalnie
chcieliśmy  w  tym miejscu  inaczej.  My  mamy na  czas  nieoznaczony  użycie  prawo  użytkowania
wpisane. No to mamy te dwie działki, które są lewo prawo, bo one nie są gminne. Gdzie się to
odbywało? A my chcieliśmy też, żeby nowa marina miała tawernę otwartą na Aleję Żeglarzy i żeby tą
działkę wykorzystać. No, dzisiaj też już wszystko idzie w kierunku, że święta będą się odbywały w
parku, a nie tam nad wodą, więc tutaj jak najbardziej. Poza tym powiat nic nie zrobi na tej działce, bo
ona jest w całości w granicach portu morskiego, a gmina jest zarządcą. Więc tak samo w drugą stronę
działa, że musieliby mieć zgodę zarządcy portu morskiego. Nie ten budynek murowany do rozbiórki w
całości, bo on nie on ani on. Funkcjonalne, ani on piękny. I tam powinna być wybudowany nowy obiekt
właśnie z Tawerna. Tawerna to jest taka nazwa typowa tam jakaś taka dla żeglarzy czy marynarzy, ale
właśnie z tego typu obiektem gastronomicznym, który byłby otwarty na Alei Żeglarzy. I też to co
rozmawialiśmy też bym to widział raczej w zarządzie gminy.

Marcin Olek: Znaczy nawet tak powiem tak z ciekawości, bo ja nawet jak patrzę, jak są te słupy z
geoportalu, widać to nawet jak chłopaki projektowali, potem były wykonywane oświetlenie, to oni się
bronili,  że  ten słup stoi  tam metr  przed granicą  tej  działki,  żeby nie  uzgadniać  ze  starostwem
powiatowym i tak dalej. Pewnie jak byłaby w gestii gmin to to oświetlenie się dalej by podciągnęli o
jeden słup. Aż się prosi to 25 metrów dać to fajnie jakby jednak była pod naszym w jakiś sposób
użytkowanie w jakiś sposób się udało.

Magdalena Krasnodębska: A ja mam pytanie. Nie wiem czy dobrze słyszałam, że przy ZGK już jest
wszystko tam wydzierżawione Punkty gastronomiczne.

Jarosław  Burba:  Coś  takiego  trzy  punkty  podpisały.  Znaczy  inaczej  2  punkty  podpisały  umowę
dzierżawy, a 1 punkt wystąpił o wydzierżawienie i chce. Teraz jest wywieszony wykaz. To  co czytałem
w zarządzeniach do 3 lat. No żeby sprawdzić jak to będzie funkcjonowało. Więc jeden punkt i jedna
działka jeszcze w całości. Ta pierwsza narożna od globusa jeszcze jest do wydzierżawienia.

Chciałam zapytać bo, w momencie kiedy nie wiem, nie wystawią się tam z niczym, a już dzierżawią
ktokolwiek. Trawę bo tam już tej trawy coraz więcej

Jarosław Burba: Nie dzierżawca

Magdalena Krasnodębska: No to w praktyce też powinno być żeby właśnie było jakoś tak, że nikogo to
nie obchodzi. Ma co jakiś czas przyjechać i się tym zająć. No tak, bo tam jest miejsce takie. Tam jest
punkt, który będzie się otwierał. I tak trochę słabo to będzie wyglądało, że pan będzie miał ładnie
zrobione pod swój ogródek, a obok trawy po kolana.

Jarosław Burba: Nie, ale dzierżawcą zwrócimy uwagę, bo faktem jest, że no może to nie są duże
odcinki i wiadomo. Jak ZGK kosiło Park to weszli i wykosili. Ale tak naprawdę dzierżawca w estetyce
powinien działkę utrzymać. To nie są duże dzierżawy, bo powiem tak 1 dzierżawa to to tam widzicie
ten kontenerek stoi, to będzie tam gastronomia. Druga dzierżawa to jest lody z Alei Żeglarzy, mają się
przenieść  tam.  Trzecia  dzierżawa to  ma być  kontener,  znaczy  taki  powiedzmy kontener,  punkt
handlowy chyba z rybą wędzoną i z rybami generalnie, ale całoroczne. I co jeszcze? A ta czwarta
działka została dla mnie. Ten bar przy parku z tarasem. On  powinien być odnowiony i otwarty, bo tam
aż się prosi restaurację prawdziwą, bo te punkty gastronomiczne. Ja powiem tak te nasze dwa one
funkcjonują, one mają jakieś zaplecze, one mają tą salkę, mają na zewnątrz. Jak będzie tam nawet
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taki  kontenerowy punkt,  to nie jest to samo. Posiłki  to są odgrzewane, to nie jest smażenie na
bieżąco.  Gotowanie  to  jest  trochę  inna  kategoria  i  te  osoby,  które  tam  trafią,  to  aż  się  prosi
restaurację, tą dawną. Sklep jeszcze chyba był To aż się prosi, żeby tam przy parku to będę rozmawiał
z panią, ale widzę, że tak na razie może, może czeka na pierwszy ruch z plażą, Bo ja powiem, że to
będzie atrakcyjne.

Marcin Olek: Technicznie, a przy tym Dino  powstanie drugi paczkomat? Bo tak luźno rozmawialiśmy
w komisji,  czy raczej.  Przygotowane miejsce bo jest przygotowane. To znaczy inaczej.  Do czego
zmierzam? Bo tam trzeba z kolegami, tutaj z Panią księgową rozmawialiśmy, że ewentualnie byłoby
bardziej optymalnie tego istniejącego przenieść tam, żeby nie rozjeżdżał tego parkingu pod ZGK, bo
tam jest jakby naturalna patelnia do zawracania samochodów. Jeżeliby na przykład poszło tak w
rozmowę, że Dino ma podpisane jakieś umowy z InPost.

Magdalena Krasnodębska: Ale nawet chyba mi się na planach jak dawali te plany to właśnie było, że w
rogu jest paczkomat, że na pewno będzie.

Marcin Olek:  Bo nawet jeżeli na przykład wyremontujemy ten parking, to i tak dalej będzie patelnia
do zawracania.

Jarosław Burba: No ktoś wstaje, już blokuje.

Marcin Olek: A tam jest lepsze miejsce i poza tym teren jest Dino. Oni wiedzieli, na co się wpisują, oni
mają swoje projekty.

Jarosław Burba: Dino Skontaktujemy czy wzięliby to pod uwagę, czy zamierzają, bo oni tak, gdyby
mają miejsce. No ale po co im postawi dwa obok siebie?

Marcin Olek: Dokładnie. A tak to mają gotowy. Te mogą tylko przenieść, a dwa też tam. Pamiętam, że
jak jest problem z tymi rozliczeniami, bo tam są podpięci pod prąd pod chyba ZGK i tam trzeba jakoś
tam. A to by chyba ułatwiło  i było. Chyba że gmina takie pieniądze za dzierżawę bierze ogromne. Co
wtedy? No.

Jarosław Burba:  My mamy dzierżawę kilkaset złotych miesięcznie. To nie są jakieś tam pieniądze, bo
nam zależało tak naprawdę. Tam raczej nie ma dużo metrów, a nam zależało na paczkomacie. Przyszli
do nas. No ale tutaj zapytam. Bo to po co mają stawiać nawet drugi, jak można ten przenieść dla
nich? Podejrzewam, że przenieść infrastrukturę to żaden problem. Wracając przypomniało się do
parkingów.

Paweł Wojcieszczyk:  Na tym parkingu tutaj obok restauracji jest taka wiata postawiona. Tam jest
zakaz parkowania, o co chodzi?

Jarosław Burba: Czy to jest w ogóle moje miejsce? Nie żartuję. Żartuję, bo mieszkańcy zaraz odbiorą,
że burmistrz sobie miejsce parkingowe zrobił. Nie no, to było tak z zamysłem takim, że to zabiera.
Płatny parking? Ja wiem, No tak, tu pod tym względem tak powiem tak kiedyś był zamysł i ta siatka w
ogóle powstała dlatego, żeby bary miały miejsce, gdzie trzymać swoje odpady, tylko jakoś nie chodzą
z tym, tylko mają kosze przy barach, swoje kontenery.  Tam czasem chyba papier widzę.  Jakieś
kartony leżały tam. Dyrektorze, tam w tej wiatce coś jest.

Robert Rogowski:  Chodzi o to, żeby nie chodzić na bazę, bo tam zostawia odpady, które zbierze z
promenady.

Jarosław Burba: No ja wiem, ale to z promenady. No bo to to znaczy z promenady, to też i przy
zakładzie można zejść. Tam wioska żeglarska blisko i. Ale to pomijam, bo to zobaczymy, Bo jeżeli to
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nie jest wykorzystywane jako cały rok przez bary, no to można zlikwidować tą gwiazdkę warkę i albo
przynajmniej zabrać ten zakaz parkowania i można parkować dalej, a wiatr będzie chowała odpady a
w weekendy. No tak a przy wejściu na promenadę od barów mamy dwa kosze 240. Ale tam było.
Chodziło o to, żeby był dojazd do wiaty, bo jak będą opróżniane pojemniki to czy coś, to żeby mnie
mogli wyciągnąć i żeby nie musieli wyciągać między samochodami, bo uszkodzenie. Ale skoro tam są
i skoro bary nie korzystają z tego, to po prostu można zdjąć tylko tą tabliczkę zakaz parkowania i
zostawić tą wiatę i tyle.

Emilia Kalisz: Ja  mam jeszcze pytanie do Pana dyrektora czy można właśnie a propos wiatek na
śmietniki  tam w Brzózkach  przy  świetlicy  taką  wariatkę  małą  albo  jakąś  zabudować.  Śmietniki
wyglądają bardzo nieestetycznie, szczególnie jak jest po wynajmie. Bardzo dużo tych śmieci nie jest,
ale to mnie nie.

Robert Rogowski:  Proponuje, że z panem sołtysem się umówimy, spotkamy się na miejscu, omówimy
i będziemy wiedzieć o czym rozmawiamy, jakie mamy możliwości, że to nie estetycznie wygląda.

Emilia Kalisz:  Dużo tych śmieci czasami jest.

Jolanta Falkowska-Sobolewska: Panie, to może ja? Najpierw podziękowania dla Pana Dyrektora za
dotrzymanie terminu tablicy informacyjnej w Miroszewie. A drugie pytanie dziękuję bardzo. A drugie
pytanie czy jest już planowana uruchomienie fontanny i oświetlenia wokół niej? Ja myślę, że tak, ale to
już na majówkę. Było by miło.

Robert  Rogowski:   Wszystko  zależy  jak  było  połączone,  bo  wiem,  że  tam grupa  z  Podgrodzia.
Opiekowała się tą fontanną. Tak, Panowie sami mówili, że będą sobie obsługiwać i wyłączać. Ja nie
wiem  jak  zostało  to  zakonserwowane  na  zimę,  bo  było  ostatnio  tak  zrobione,  że.  Niby  było
zakonserwowane na zimę, czyli woda spuszczona, a się okazało, że. Te wszystkie pompy to tam
strzelały tak z mrozu.

Jolanta Falkowska-Sobolewska: Nie wiem, nie pytam, ale sprawdzimy. I dobrze by było już uruchomić.
Sezon się zaczyna? Tak.

Mariusz Wnuk: Panie dyrektorze, czy pojemnik tam na plaży w Podgrodziu jest już Tak.

Jolanta Falkowska-Sobolewska: Fotele i fotele do wywiezienia. Tak. Tak to widziałam. W poniedziałek.
Tak.  A  jeszcze  jedno  czy  możemy  w  jakiś  sposób  zmobilizować  Stowarzyszenie  Knieja?  Do
wyczyszczenia tego terenu przy wjeździe do Podgrodzia. Z tych liści, z tych kupek liści, które tam są.
Wystarczy wiatr, wszystko fruwa. Tutaj przy parkingu który tam oznaczyli. Tam są takie hałdy liści,
które fruwają. I akurat na wjeździe wygląda to bardzo nieestetycznie. Chociaż nie widziałem, żeby
zapytać można, czy nie możemy. To wydzierżawione na kupę lat. No to ten teren też jakiś sposób
zagospodarować czy oczyścić? Tym bardziej, że ja nie wiem czy.

Paweł Wojcieszczyk: Ale wszyscy znają ten problem. Nie tylko my, ale też niektórzy mieszkańcy Do
ręki też mają ustawione te lampy uliczne. Zostały przesłane, że po prostu domy są. I znalazłem takie
rozporządzenie ministra Infrastruktury w sprawie warunków technicznych, jakim powinny odpowiadać
budynki i ich usytuowanie. Istnieją wytyczne dotyczące oświetlenia zewnętrznego i tam jest właśnie
opisane, że według tego pionu jest skierowane na budynek. 5 luksów powinno być mniej więcej nie
przekraczać, a podejrzewam, że te budynki mają przekroczone i ludzie muszą zamiast sobie spokojnie
tam wypoczywać, muszą rolety zamykać, od środka się zabezpieczać, żeby mieć po drugiej stronie.

Jarosław  Burba:  Pojedynczo.  Zdarzają  się  też  takie  lampy.  Na  przykład  jadąc  od  krzyżówki  na
Podgrodziu w kierunku Nowego Warna. To też któraś reszta normalnie, a ta jedna tak bardziej w oczy.
Pewnie oprawa jest trochę bardziej skierowana pod kątem innym i gdzieś to już daje. No to trzeba
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zweryfikować przy tych budynkach też poproszę, żeby.

Jolanta Falkowska-Sobolewska: Ale jeszcze terminy, terminy jakiś realizacji tych naszych postulatów.

Helena Kowalska: Następna sesja będzie w maju, no to myślę, że odpowiedź już dostaniemy, czy
zrobiona, czy nie. Oczywiście ja nie widzę jakiegoś zapisu. Widziałem to nawet ja zapisałam. Będzie,
co oczywiście będzie w możliwościach do wykonania. Drodzy Państwo, pozwólcie, że ja już zajmę głos.
Komendant  Powiatowy  Państwowej  Straży  Pożarnej  w  Policach  i  prezes  Zarządu  Oddziału
Powiatowego  Związku  OSP  RP  w  Policach  oraz  Pan  Burmistrz  Nowego  Ziarna  zapraszają  Panią
Przewodniczącą wraz z radnymi Gminy Nowe Warpno na powiatowe obchody Dnia Strażaka. Pan
Burmistrz pięknie powiedział, więc nie będę już więcej dopowiadała. I to jest o godzinie 14 rozpoczęcie
uroczystości apelu przed ratuszem, przywitanie zaproszonych gości, wręczenie odznaczeń, awansów
na wyższe stopnie służbowe, wyróżnień, okolicznościowe przemówienia, a później może coś na ząb.
Więc zapraszam państwa radnych bardzo serdecznie w imieniu Pana Burmistrza i. I  jak już mnie
zaprosicie cicho, dobrze też tak sam do siebie. No tak, ale oczywiście w imieniu OSP Nowe Warpno
również zapraszam Państwa bardzo serdecznie.  Będzie nam miło,  że będziecie Państwo na tych
obchodach, szczególnie, że mamy taką  piękną rocznicę obchodów 75-lecia. Będzie nam miło dzielić
się tą radością z Państwem. Sprawy organizacyjne, przepraszam niestety dyżuru nie było w kwietniu
Państwa radnych ze względu też na salę miejską, że jest remontowana. Mam propozycję taką. No ja to
oczywiście pierwszy poniedziałek miesiąca i tu mam wielką prośbę do Pana sołtysa z Warnołęki, by
udostępnił  świetlicę  w pierwszy  poniedziałek.  Czyli  to  będzie  jakoś  tak  zaraz  czwartek  5-go  na
godzinę. Może bym teraz poprosiła 16:30 Jeżeli pan radny na przykład Pan Łukasz jakby miał chwilkę,
ale tutaj ja mówię, jakby chciał do mnie dołączyć. Byłoby mi bardzo miło. Jeżeli w Brzózkach państwo
radni będziecie również chcieli prowadzić dyżury, to proszę sobie z sołtysem uzgodnić termin, dać
odpowiednio czas wcześniej, żeby można było też. A to niech drugi pan radny uzgodni z panem
sołtysem i proszę dać znać tak, żebyśmy odpowiednio wcześniej na stronie nowego umieścili taki
termin dyżurów i osoby pełniące ten. Dyżur 5 maja chciałabym 16:30 na ręce. Tak panie sołtysie,
damy radę. Bardzo dziękuję. No to ja te półtorej godziny myślę bez problemu. Tak jest. Nie, my to
przy  okazji  porozmawiamy.  A  jak  będziemy,  to  bardzo  serdecznie.  Będzie  nas  miło  gościć
mieszkańców, jeżeli będą jakieś problemy, a może coś dobrego? Zapraszamy serdecznie do kontaktu
z radnymi. Będzie ogłoszenie na stronie internetowej. A propos podgrodzia i tak macie pomysł. Jest
tutaj trudno coś. Jeżeli nie będziemy tego rozstrzygać na tą chwilę porozmawiamy na spokojnie. Jeżeli
tak to też termin. Proszę. Nie chcę Państwu narzucać, bo to jest kilka osób do uzgodnienia i też podać
ewentualnie do. Czy do mnie, czy  no wolałabym nawet do mnie napisać. To będzie ogłoszone również
tak po remoncie myślę, tylko potem wrócimy również do sali miejskiej. I tutaj będą również dyżury w
trzecim tygodniu miesiąca, tak żeby one były po prostu w stałych terminach. Taki, taki, taki mój
pomysł. Czy coś jeszcze? Ze spraw organizacyjnych W maju robimy sesję. To robimy  raczej tak. I
potem czerwiec mamy absolutoryjną. Mam nadzieję,  że państwo radni oświadczenia zdążą zdać.
Zostało parę dni. Tak. Ja też przy okazji sobie przypomniałam, żeby nie było. Bardzo dziękuję za
przygotowanie  sesji.  Państwu dziękuję  Panu Burmistrzowi.  Dziękuję  państwu radnym za  pracę  i
zamykam obrady sesji. 

Zamknięcie obrad.

Załączniki:

1.      Lista obecności Radnych na Posiedzeniu VIII

2.      Lista obecności Pracowników Urzędu Gminy w Nowym Warpnie oraz kierowników jednostek
Organizacyjnych na VIII Sesji Rady Miejskiej, oraz gości

3.      Projekt Porządku Obrad
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4.       Sprawozdanie  Burmistrza  Gminy Nowe Warpno za  okres  od dnia  26.03.2025r.  do  dnia
22.04.2025r.

5.      Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/039/2024 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z
dnia 11 grudnia 2024 roku, w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowe Warpno na rok 2025

6.      Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

7.      Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu VIII Sesji Rady Miejskiej

8.      Uchwała Nr VIII/066/2025

9.      Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Polickiego

10.  Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

11.  Stanowisko Komisji Polityki Społecznej

12.  Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu VIII Sesji Rady Miejskiej

13.  Uchwała Nr VIII/067/2025

14.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Police w sprawie
wspólnej  realizacji  wykonywania zadania z zakresu lokalnego transportu zbiorowego na obszarze
Gminy Police przez Gminę Nowe Warpno, jako organizatora publicznego transportu zbiorowego

15.  Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

16.  Stanowisko Komisji Polityki Społecznej

17.  Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu VIII Sesji Rady Miejskiej

18.  Uchwała Nr VIII/068/2025

19.  Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy bulwar

20.  Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

21.  Stanowisko Komisji Polityki Społecznej

22.  Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu VIII Sesji Rady Miejskiej

23.  Uchwała Nr VIII/069/2025

24.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad korzystania z płatnych parkingów niestrzeżonych
położonych na terenie Gminy Nowe Warpno poza drogami publicznymi

25.  Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

26.  Stanowisko Komisji Polityki Społecznej

27.  Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu VIII Sesji Rady Miejskiej

28.  Uchwała Nr VIII/070/2025
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29.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwały nr VI/051/2025 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z dnia 15
stycznia 2025 roku

30.  Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

31.  Stanowisko Komisji Polityki Społecznej

32.  Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu VIII Sesji Rady Miejskiej

33.  Uchwała Nr VIII/071/2025

34.  Podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2025 na terenie Gminy Nowe Warpno oraz
określenia sezonu kąpielowego

35.  Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

36.  Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu VIII Sesji Rady Miejskiej

37.  Uchwała Nr VIII/072/2025

38.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres 10 lat

39.  Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

40.  Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu VIII Sesji Rady Miejskiej

41.  Uchwała Nr VIII/073/2025

42.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/311/2024 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie
z dnia 15 lutego 2024 roku w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz
Ochrony Ofiar Przemocy Domowej dla gminy Nowe Warpno na lata 2024-2030

43.  Stanowisko Komisji Polityki Społecznej

44.  Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu VIII Sesji Rady Miejskiej

45.  Uchwała Nr VIII/074/2025

46.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji

47.  Stanowisko komisji Skarg Wniosków i Petycji

48.  Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu VIII Sesji Rady Miejskiej

49.  Uchwała Nr VIII/075/2025

50.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji

51.  Stanowisko komisji Skarg Wniosków i Petycji

52.  Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu VIII Sesji Rady Miejskiej

53.  Uchwała Nr VIII/076/2025

54.  Sprawozdanie z realizacji zadań Gminy Nowe Warpno z zakresu wspierania rodziny za rok 2024
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55.  Roczne sprawozdanie z realizacji gminnego programu przeciwdziałania przemocy domowej oraz
ochrony  ofiar  przemocy  domowej  dla  gminy  Nowe  Warpno  na  lata  2024-2030  Zespołu
Interdyscyplinarnego  w  Nowym  Warpnie  za  2024  rok

56.  Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Nowy
Warpnie za 2024r

sporządził
Kamila Kryger

przewodniczący
Helena Kowalska


